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OGLASI

KARO INŽENIRING d.o.o.
Slovenska 24, 1234 MENGEŠ

Tel.: 01/723-09-86; 723-09-87
Fax: 01/723-80-15
www.karo.si

PRODAMO 

Stanovanja
-  Domžale – center, enosobno, 

43,73 m2 s kletno shrambo, l. 
1998, 3. nad. od šestih, dvigalo, 
S lega, pogled na Kamniške alpe, 
svetlo, izredno ohranjeno, takoj 
vseljivo, pripadajoče parkirno me-
sto v garažni kleti. Cena: 119.000 
EUR

- Grosuplje – center, enosobno, v 
petstanovanjski stavbi, mansar-
dno, 31 m2, adaptirano l. 1999, 
bivalna kuhinja, ločena spalnica, 
lepo vzdrževano, pripadajoča 
shramba v kleti, solastniški delež 
zemljišča, nova streha, vpis etaže 
v teku. Cena: 73.500,00 EUR 

-  Ljubljana – Zalog, v dvostanovanj-
ski hiši, l. 1968, zgornja etaža, 
dvosobno z dvema balkonoma, 
74 m2, s pripadajočo garažo in 
pomožnim prostorom v kleti 16 
m2, podstrešjem 36 m2 in zemlji-
ščem 127 m2. Stanovanji imata 
ločena vhoda s stopnišča. Cena: 
135.000 EUR

- Domžale – Zg. Jarše,  v večsta-
novanjski stavbi, l.1960, trisobno 

v skupni izmeri 137,06 m2 (bivalne 
površine 106,62 m2), dve shrambi 
in dva hodnika v enoti, balkon, dve 
kletni shrambi. Velike, prehodne 
sobe, visoki stropi, stanovanje je 
potrebno obnove, vsa infrastruktura 
v neposredni bližini, ugodno. Cena: 
139.000 EUR 

-  Domžale, trisobno v dvostanovanj-
ski hiši, popolnoma ločen vhod in 
dvorišče, obnovljeno 2003, nova 
streha in obnovljena fasada, skupaj 
117,3 m2, polklet 38,20m2, visoko 
pritličje 79,1m2, dvorišče 235 m2, 
nadstrešek za dva avta, drvarnica, 
vrt. Vsi priključki so ločeni, ogre-
vanje na zemeljski plin, vseljivo 
najkasneje 31. 5. 2009. Cena: 
175.000,00 EUR 

Hiše
-  Volčji Potok - neposredna bližina 

golf igrišča, zemljišče 1618 m2, 
obstoječa dva objekta, skupna 
izmera 540 m2, prvi stanovanjski, 
l. 1960, drugi poslovno-stanovanj-
ski, l. 1983. V poslovnem delu, 
cca. 150 m2 trenutno obratuje 
avtoličarska delavnica. Možna je 
tudi nadomestna gradnja več sta-

novanjskih objektov, objektov za 
potrebe turizma, za oskrbne in 
storitvene dejavnosti ... Primerno 
za investitorje. Cena: 570.000,00 
EUR 

-  Radomlje, v bližini Arboretuma 
Volčji potok in golf igrišča prodamo 
samostojno hišo, neto tlorisna po-
vršina 240 m2, gabarit: delno K + P 
+ 1 N. V kleti se nahaja kotlovnica 
in večnamenski prostor, v pritličju 
vhodni vetrolov, kuhinja, dnevna 
soba z izhodom na teraso cca. 27 
m2, kabinet, shramba, kopalnica z 
WC-jem, v 1. nad. 3 sobe, večja 
kopalnica, balkon. Hiša je bila nad-
zidana in prizidana l. 1971 in 1984. 
Na zemljišču 946 m2 je prizidana 
garaža za dva osebna avtomobila in 
vrtna uta. Naselje ni strnjeno, odprt 
pogled, zelena okolica, vredno 
ogleda. Cena: 360.000,00 EUR 

-  Logatec, vrstna hiša, novogradnja, 
l. 2006, neto tlorisna površina 
skupaj z dvojno garažo 184,75 
m2, vertikalni gabarit: K + P + 1 N + 
podstreha, dvorišče skupaj 149m2 
(72m2 Z stran, 60 m2 V stran). 
Stavba je zgrajena do III. podaljšane 
gradbene faze, vsi priključki na hiši. 
Cena: 159.000 EUR  

  
Zemljišča
- Volčji potok - ravno zazidljivo ze-

mljišče, cca. 800m2 po parcelaciji, 

200 m od golf igrišča, vsi vodi ob 
parceli, dostop urejen, izjemna 
lokacija, bližina gozda, mirno 
naselje družinskih hiš. Cena: 250 
EUR/m2 

-  Dol pri Ljubljani – Vinje, zazidljivo 
zemljišče, 1000 m2, ob javni ce-
sti, cca. 500 m nadmorske višine, 
področje je redko poseljeno, 
lep razgled, neokrnjena narava, 
ni javnega vodovoda. Cena: 70 
EUR/m2 

-  Dol pri Ljubljani – Podgora, za-
zidljivo zemljišče v izmeri 1251 
m2 (skrajni južni del kmetijsko) s 
pripadajočim deležem dostopne 
poti, komunalni vodi na, oz. ob 
parceli, sončna lega, mirna lo-
kacija, bližina gozda, prodamo. 
Cena: 170.000 EUR 

-  Dolsko - Zagorica,  parcela v izme-
ri 5032m2, cca. 400 m2 zazidljivo, 
ostalo kmetijsko zemljišče  (gozd). 
Zazidljiv del se nahaja ob javni 
cesti, možnost gradnje eno- ali 
dvodružinske hiše. Cena: 39.000 
EUR 

- Bled – Koritno, prodamo zazi-
dljivo zemljišče v izmeri 508 m2. 
Parcela je ravna, sončna. Nahaja 
se v območju zazidalnega načrta, 
postopek izvedbe nove razdelitve 
zemljišč je v teku. Cena: 200 
EUR/m2 
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MENGŠAN - JAVNO GLASILO OBČINE MENGEŠ

Odgovorna urednica: Tina Železnik, gsm: 051 684 404, e-pošta: mengsan.urednica@gmail.com, mengsan@menges.si
Uredniški svet: Peter Škrlep, Janja Verbančič, Smiljana Mayer Škofic, Andreja Polanec Kolenc, Andraž Rožman, Silva Dolinšek
Uredniški odbor: Urban Ropotar, Maja Krempl
Naslovnica: Jesensko doživetje na Mengeški koči, foto: Vido Repanšek
Lektorski popravki: IR image d.o.o., Medvedova ulica 25, 1241 Kamnik, tel. (1) 839 64 00, e-pošta: info@ir-image.si
Priprava za tisk: IR image d.o.o., Medvedova ulica 25, 1241 Kamnik, tel. (1) 839 64 00, e-pošta: info@ir-image.si
Tisk: Set, d.d., Ljubljana, Vevška cesta 52, Ljubljana, tel: (1) 587 44 11, fax: 528 24 74, e-pošta: tiskarna@set.si
Distribucija: Primož Kržan, tel: (1) 723 72 96
Trženje in zahvale: Občina Mengeš, ga. Marta Kuret, tel. (1) 723 70 81, e-pošta: marta.kuret@menges.si
Izdaja: Občinski svet Občine Mengeš, Slovenska cesta 30, 1234 Mengeš, (1) 724 71 06 

Rok za oddajo prispevkov za naslednjo številko je 
petek, 14. november 2008, do 12. ure. 

UVODNIK

Pozdravljeni,

Ko sem nastopila mesto odgo-
vorne urednice, sem si zadala na-
logo izboljšanja glasila, predvsem 
ponovno pridobiti zaupanje dopis-
nikov in zagotoviti redno izhajanje. 
Vseskozi je bila prisotna tudi tiha 
želja, da bi bilo glasilo barvno. Pri-
dobljene ocene v poletnih mesecih 
kažejo, da bi lahko realizirali tudi 
to. Vendar pa so pogoste preobre-
menitve naredile svoje – zdravje 
zahteva, da predam to nalogo ne-
komu dugemu. Razpis za novega 
urednika je objavljen tudi v tej 
številki glasila in po moji napove-
di z odhodom je interes pokazalo 
več posameznikov s potrebnimi 
izkušnjami in strokovnim znan-
jem. 
V številki, ki je pred vami, je os-
rednja tema varnost v prometu, ki 
je v prvih šolskih dneh še pose-
bej aktualna. Z objavo v oktobr-
ski številki Mengšana pa želimo to 
aktualnost še podaljšati in ponu-
diti vsem še dodatno vzpodbudo 
za realizacijo varnih poti za vse 
udeležence v prometu. Vse po-
gosteje je v naši družbi to pove-

zano s prevozom v šolo. V do-
ločenih predelih naše občine je ta 
prevoz lahko upravičen, hkrati pa 
moramo otroke vzgojiti v odgo-
vorne udeležence v prometu. Za-
vest primernega vedenja je prav 
gotovo pogojena tudi z nabiran-
jem drobnih izkušenj s postopnim 
vključevanjem otrok v promet. 
Vse to seveda zahteva pozornost 
in interes otroka. 
V nadajevanju si lahko prebe-
rete informacije o dogajaju na 
Mihaelovem sejmu, državnem 
prvenstvu v Mengšu in prijazni 
predstavitvi Doma počitka Mengeš 
za lažje vključevanje v svoje 
okolje. Tako kot v vsaki številki se 
boste tudi v tej srečali z drobtini-
cami, tokrat so usmerjene v ločeno 
zbiranje bioloških odpadkov.
Finančno je to prav gotovo nepri-
jetno opravilo, ki pa bo nam vsem 
omogočilo, da bomo zmanjšali 
vpliv na okolje in ga nekaj ohranili 
tudi za svoje otroke in vnuke. 
Ne bom se še poslavljala od vseh 
dopisnikov in drugih sodelavcev, 
ker bomo skupaj naredili tudi zad-
nje glasilo v letošnjem letu. 

urednica
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UVODNIK 
Kdo bi si mislil, da bo zadnja četr-
tina letošnjega leta tako razgibana. 
Ko smo po septembrskih volitvah 
rezultate nekako dojeli, nas je do-
letela svetovna finančna kriza. S 
kakšno silo bo v prihodnjih mesecih 
udarila v naše življenje, si ne znamo 
še prav razložiti, je pa dejstvo, da 
bo. Svetovna recesija in njene posledice bodo vplivale na 
zmanjšanje proizvodnje, izgubo delovnih mest, porabo. Ob 
vse večjem dvigu cen, na katere sedaj še nismo bili dovolj 
pozorni (elektrika, komunala, storitve), bodo krepko posegle 
v naš žep. Kako se bomo odzvali, je predvsem važno od vsa-
kega posameznika, saj se večno ne bomo mogli izgovarjati 
na vlado, tajkune itd.
Svetovna kriza nas bo po nekaj letih uspehov postavila pred 
zelo resno preizkušnjo. Takojšnji odziv nanjo in izvajanje 
ukrepov bo najboljša rešitev.
Občinski svet je preteklo sejo obravnaval in soglasno spre-
jel energetski koncept občine za leta od 2008 do 2012. Z 
resnostjo pristopa bomo prihranili marsikateri evro, je pa to 
tudi navodilo ali napotilo za vsakega posameznika, da bo znal 
privarčevati marsikateri evro pri električni energiji.
Čeprav je občinski svet že v lanskem letu sprejel cene komu-
nalnih storitev in smo vedeli, da se bodo glede na sedanje 
stanje bistveno spremenile (seveda bi bilo drugače, če bi 
vlada reagirala drugače), obstaja še nekaj vprašanj, ki jih bo 
uvedba novih cen postavila pod vprašaj. Vprašanje plače-
vanja pavšala pri odvozih je predvsem z vidika ekološkega 
vzgajanja prebivalcev lahko zelo negativno. Potrebno bo najti 
praktično formulo, ki bo nagrajevala tiste, ki kupujejo izdelke, 
ki nimajo produktov za odpad deponij in udarila po žepu tiste, 
ki preko mere onesnažujejo. Nagraditi z manjšimi dajatvami je 
potrebno tudi tiste, ki že sedaj vestno uporabljajo ločevanje 
na ekoloških otokih.
Vsekakor bo to v prihodnjih tednih še resna tema v reševanju 
tega segmenta našega bivanja.
In še nekaj vesti o uspehih ob novih pridobitvah v Občini 
Mengeš, ki ste jih, spoštovani bralci, verjetno že opazili. To 
je cesta na Gobavico, večje popravilo dela Grobeljske ceste, 
prenovljena Testenova ulica v Loki, urejanje infrastrukture v 
industrijski coni pri Topolah.
Uspešno je bil izpeljan 16. Mihaelov sejem, kjer smo se lahko 
tudi poveselili in sprejeli v goste veliko ljudi iz drugih krajev, 
ki so lahko spoznali naš utrip. Morda bo potrebno Mengšane, 
Ločane, Topolce in Dobence še dodatno vzpodbuditi, da se 
bodo zavedali, da je to tudi njihova priložnost, v gospodar-
skem in turističnem smislu.
In navsezadnje – občinski svet je soglasno podprl predlog 
župana, da s sredstvi podpre dva mlada Mengšana, ki bosta 
naslednja leta študirala glasbo na znani Salzburški glasbeni 
akademiji. Želimo jima uspešen študij.

podžupan Jože Vahtar

MINISTER ZA PROMET V MENGŠU
V začetku meseca septembra je Občino Mengeš obiskal mi-
nister za promet mag. Radovan Žerjav. Na uradnem sestanku 
v kabinetu župana je beseda tekla tudi o nujno potrebni in 
dolgo obljubljeni obvoznici Mengeš. 
Minister je zagotovil, da obvoznica bo, pričetek del je predviden 
spomladi leta 2009, zaključek pa v letu 2010. Glavni investitor 
obvoznice bo država, 10 odstotkov vrednosti investicije pa bo zago-
tovila Občina Mengeš. Nova obvoznica bo zavila pred centrom Tuš 
(smer Trzin–Mengeš) desno proti Mengeškemu polju ter zaobjela 
celoten Mengeš. Po vzhodni strani bo potekala po Mengeškem 
polju, kjer so sedaj kmetijska zemljišča, in sicer 150 metrov od 
naselja ter se s presekom Kolodvorske in Kamniške ceste priključila 
na Gorenjsko cesto pri uvozu v industrijsko cono. Celotna dolžina 
nove obvoznice bo 4,5 km. Trenutno potekajo odkupi zemljišč, 7. 
oktobra pa je bilo odpiranje ponudb za izvajalca del. Minister mag. 
Radovan Žerjav in župan Franc Jerič sta se pogovarjala o proble-

matiki prometne povezave 
med Mengšem in Ljubljano, 
minister pa je bil tudi priča 
neznosnemu in nevzdržnemu 
prometu ob prometnih koni-
cah, ki se dnevno vali skozi 
Mengeš. 

Župan Franc Jerič 

in minister za promet 

mag. Radovan Žerjav

Katarina Karlovšek

VLADA POTRDILA CENE 
KOMUNALNIH ODPADKOV
Deponija Dob je imela določeno kapaciteto, ki je bila z leti 
deponiranja vse bolj popolnjena in že v letu 2007 se je napo-
vedovalo, da bo 2008 zapolnjena. V začetku leta 2007 smo se 
občani občin, ki komunalne odpadke odlagamo na deponijo 
Dob, srečali s problemom prostora za deponiranje komunalnih 
odpadkov. Kot prva in hkrati cenovno najbolj ugodna je bila 
širitev deponije na Dobu, ki pa jo je vlada z znano obrazloži-
tvijo zapiranja manjših deponij zavrnila. Župani občin smo bili 
skupaj z občinskimi sveti postavljeni pred odločitev o odvozu 
komunalnih odpadkov na drugo deponijo, z zvestjo, da se bo 
povišala cena za odloženo tono smeti in s tem storitev za upo-
rabnike/občane in občanke. Nov izračun cene za komunalno 
storitev je JKP Prodnik vložil za soglasje Vlade RS v oktobru 
2007, ki jo je po predhodni obravnavi Ministrstva za okolje in 
prostor, Ministrstva za gospodarstvo in UMARJA na včerjašnji 
seji obravnavala tudi vlada in odobrila povišanje cen. 

Izjava
V občinah Mengeš, Trzin, Domžale, Lukovica in Moravče bodo 
januarja 2009 cene komunalnih storitev prvič obračunane v skladu 
z odobritvijo povišanja. Obstoječe in nove cene po posameznih 
občinah za zbiranje, odvoz in odlaganje odpadkov so naslednje: 
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Krajevni urad Občine Mengeš 

URADNE URE
vsak torek, od 8. do 15. ure

Tel.: 01 724 71 07

Občina Mengeš

Spoštovani občanke in občani,
čestitam vam ob dnevu reformacije.

Franc Jerič, župan

TESTENOVA ULICA V LOKI 
PRI MENGŠU JE DOKONČANA
17. oktobra je bilo odprtje nove ceste na Testenovi ulici v 
Loki pri Mengšu. Investicija, vredna 130.000 evrov, je velika 
pridobitev in že dolgoletna želja tamkajšnjih prebivalcev. 
Hkrati z asfaltiranjem ceste se je na novo uredila tudi napeljava 
plina in vodovoda ter razsvetljave. Dolžina asfaltirane ceste je 280 
metrov, ureditev ceste pa bo znatno pripomogla tudi k varnosti 
šolarjev.
Otvoritveni trak sta prerezala župan Občine Mengeš Franc Jerič 
ter predstavnik izvajalca del, to je bilo Cestno podjetje Ljubljana, g. 
Petrič. Cesto je blagoslovil trzinski župnik. Na otvoritvi so zaigrali 
tudi veterani Mengeške godbe.

Katarina Karlovšek 

Zap.
št.

Občina
 

Veljavna
cena  

Nova cena Nova cena

Mešani 
komunalni 
odpadki

Biološki 
odpadki

Skupaj

1 Domžale 4,7859 16,3873 8,4209 24,8083

2 Mengeš 5,8050 15,9527 8,4209 24,3736

3 Trzin 2,9298 13,6822 8,4209 22,1031

4 Lukovica 5,5820 19,1185 0,0000 19,1185

5 Moravče 7,0606 22,5265 0,0000 22,5265

Opomba: V občinah Moravče in Lukovica se ne izvaja ločeno 
zbiranje bioloških odpadkov. Cena v Občini Lukovica s sklepom 
Občinskega sveta ne pokriva vseh stroškov in bo morala Občina 
Lukovica razliko pokrivati iz občinskega proračuna. 

Do uveljavitve nove cene bodo v JKP Prodnik občanom tudi 
zamenjali stare pocinkane zabojnike za mešane komunalne 
odpadke z novimi črnimi plastičnimi zabojniki. O poteku zame-
njav bodo v JKP Prodnik občane seznanjali tudi naknadno, 
preko lokalnih in elektronskih medijev. Vse ostale storitve 
(odvoz kosovnih in nevarnih odpadkov) ostajajo nespreme-
njene. Ne glede na dvig cen storitev so storitve na področju 
ravnanja z odpadki v omenjenih občinah na nivoju Slove-
nije še vedno nižje od tistih občin, ki so prav tako primorane 
odvažati svoje odpadke na druga odlagališča. 

Komentar
Na odločitev, ki jo je sprejela vlada že po volitvah (na koncu man-
data), in je ni uspela sprejeti pred tem več kot eno leto, gledamo 
kot na sprejem nujno potrebne odločitve, ki je bila v preteklem 
letu politično nesprejemljiva. V današnji dobi, dobi recesije, pa bi 
bila prav gotovo veliko bolj racionalna odločitev o širitvi deponije 
Dob, saj bodo zaradi odvoza in deponiranja na drugih odlagališčih 
povišani stroški in s tem bodo višje cene pomenile še dodatno 
obremenitev prav za občane in občanke naših občin.  

Informacija za občane Občine Mengeš
V Občini Mengeš se bodo zabojniki za mešane komunalne od-
padke zamenjevali v tednu med 27. in 30. oktobrom. Navodila, 
kako ravnati s starim in novim zabojnikom, bodo uporabniki 
prejeli skupaj z novim zabojnikom.

Ekološki otoki v Občini Mengeš se praznijo dvakrat teden-
sko, kar v normalnih razmerah povsem zadošča. Problemi se 
pojavijo, ko na ekološki otok iz kakšnega podjetja ali gostin-
skega obrata pripeljejo večje količine embalaže ali kartona. 
Posledično se ekološki otok zapolni takoj, občani pa imajo s 
tem težave do izpraznitve ekološkega otoka. V takih primerih 
prosimo občane, naj nam sporočijo, da je ekološki otok poln 
in na podlagi sporočila bomo takoj izvedli odvoz. Glede na to, 
da nekateri na ekološke otoke odlagajo tudi odpadke, ki tja ne 
sodijo, smo hvaležni občanom, ki taka dejanja opazijo in nam 
to sporočijo.
        

  Franc Jerič, župan
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BALINARSKA SEKCIJA 
Z VELIKO PRIDOBITVIJO
V soboto, 27. septembra, je bila otvoritev novih pridobitev balinarske sekcije 
Športnega društva Partizan. Ob svojih igriščih so dobili novo ograjo, cvetlične 
grede ter skladišče za športne rekvizite. Otvoritveni trak je prerezal župan Franc 
Jerič, prisotni pa so bili še podžupana Jože Vahtar in Aleš Janežič, predsednik 
balinarske sekcije Ludvik Mikola ter glavni »gospodar«.
Ograja je bila postavljena zaradi varovanja objektov, saj so imeli balinarji že večkrat po-

škodovano lastnino. Postavili so jo v sodelo-
vanju z Občino Mengeš in ob tem so uredili 
še prostore za svoje športne rekvizite.
Balinarska sekcija je ena najbolj dejavnih 
sekcij oziroma društev v Občini Mengeš. 
Dosegla je obilo športnih uspehov na liga-
ški in državni ravni, udeležujejo pa se tudi 
športnih srečanj izven Slovenije.

Katarina Karlovšek

26. septembra je bilo slavnostno od-
prtje ceste na Gobavico, kar je bila 
dolgoletna želja vseh Mengšank in 
Mengšanov, še zlasti tistih, ki težko 
pridejo peš na to priljubljeno razgledno 
točko. Vrednost investicije je 260.000 
evrov, izvajalec del pa je bilo Cestno 
podjetje Ljubljana, ki je po besedah 
župana Franca Jeriča odlično opra-
vilo svoje delo. V dveh mesecih so 
opravili celotno rekonstrukcijo ceste z 
asfaltiranjem, dolžina ceste pa je 1.100 
metrov. 
Odprtje ceste je bilo uvod v praznično 
obarvan konec tedna v Mengšu, ki je 
letošnje leto že šestnajstič po vrsti gostilo 
Mihaelov sejem. Kot je povedal v uvodnem 
nagovoru župan Franc Jerič,  so lani ob tej 
priložnosti odprli del prenovljene Slovenske 
ceste in dodal: 
»Velika želja vseh nas pa je, da čez dve leti, 
ob tej priložnosti, odpremo novo mengeško 
obvoznico«. Župan se je zahvalil izvajalcu 
del, za korektno opravljeno delo pa tudi 
glavnemu odgovornemu projektantu, 
Jožetu Vrhovcu iz podjetja BNG d.o.o. 
Domžale, Andreju Urbancu, ki je bdel nad 
celotno investicijo, ter podjetju Dom plan iz 
Kranja, kot glavnemu nadzornemu.
Cesto je z besedami »Naj ta cesta pove-
zuje ljudi med seboj« blagoslovil mengeški 
župnik.
Otvoritveni trak so prerezali župan Franc 
Jerič ter Tončka Hren in Jože Far-
tek.  Ob vznožju Gobavice se je zbralo 
veliko število ljudi, ki so želeli prisostvovati 
tako veliki pridobitvi v Občini Mengeš, prvi 
pa so se po novo odprti cesti podali člani 
Kolesarskega društva Mengeš, Mengeški 
konjeniki, člani Občinske uprave, oba 
častna občana Mengša, Franc Zabret in 
Franc Blejc, ter nato še vsi ostali. 
Prvi postanek z bogato postrežbo je bil pri 
Fartkovih, ki živijo ob cesti na Mengeško 
kočo. Najmlajši prebivalec Gobavice, dva-
najstletni Jožko Fartek, je ob tej priložnosti 
povedal: »Dobili smo lepo in široko asfal-
tirano cesto, ki nam bo lajšala vsakdanje 
življenje. Nič več ne bo oblakov prahu in 
globokih lukenj, polnih vode ob vsakem 
dežju. Ne glede na letni čas bo moja pot 
v šolo veliko prijetnejša, svetlejša in bolj 
varna. Zato je res težko razložiti, kakšno 
neprecenljivo vrednost ima občutek, da na 
moji poti res ne bo nobenih ovir več.«
Po okrepčilu pri Fartkovih so zbrani nada-
ljevali pot do Mengeške koče, kjer je vse 
obiskovalce že čakal dišeči golaž. Z glasbo 

ODPRTJE CESTE NA GOBAVICO
v živo, plesom in igranjem Mengeške god-
be se je zabava nadaljevala pozno v noč.

Katarina Karlovšek

Otvoritev in blagoslovitev nove ceste

Jožko Fartek – najmlajši prebivalec 
Gobavice

Po novo odprti ceste se je sprehodilo 
veliko število občank in občanov.

Bogato obložene mize pri Fartkovih

Veselo razpoloženje na Mengeški koči
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GASILSKO TEKMOVANJE V OBČINI DOL PRI LJUBLJANI
Letos je gasilsko tekmovanje potekalo v nedeljo, 5. oktobra, v Vi-
njah. Tekmovalo je osem skupin članic, dvanajst skupin članov ter 
pet skupin veteranov. Skupaj je bilo na tekmovanju 23 prostovoljnih 
gasilskih enot iz vseh prostovoljnih gasilskih društev Gasilske Zveze 
Dol-Dolsko. Ekipe članic in članov so se med seboj pomerile v 
štafetnem teku s prenosom ročnika ter vajah z motorno brizgalno. 
Ob koncu tekmovanja so se vsi tekmovalci okrepčali s pijačo ter 
potešili svojo lakoto. Sledila sta postrojitev na ukaz poveljnika GZ 
Dol-Dolsko, Janeza Žvaba, ter uradni del prireditve, v katerem sta 
vse prisotne pozdravila predsednik GZ Dol-Dolsko, Bruno Žižek, 
in podžupan Občine Dol pri Ljubljani, Jožef Virant. Na koncu so 
najboljšim podelili tudi pokale in priznanja.
Vir: www.dol.si

SREČANJE STAREJŠIH OBČANOV V KS DUPLICA
V torek, 7. oktobra, se je v prostorih KS Duplica zbralo lepo število 
upokojencev, ki so se na povabilo krajevne skupnosti in kamniške-
ga društva upokojencev udeležili prvega srečanja starejših občanov 
v okviru programa DU Starejši za starejše. Zbrane sta pozdravila 
predsednik sveta KS Duplica, Bogdan Pogačar, in predsednik DU 
Kamnik, France Smolnikar, ter jim zaželela čim več prijetnih trenut-
kov v lepo urejenih prostorih KS Duplica. Kot je pokazala udeležba 
in zanimivi pogovori, je pobuda DU Kamnik in KS Duplica naletela 
na plodna tla, saj je prav KS Duplica skupaj s Šmarco območje z 
največjim številom upokojencev v Občini Kamnik.
Vir: www.kamnik.si

V OBČINI DOMŽALE IZVEDLI 
ŠPORTNO PRIREDITEV VETER V LASEH
V Športnem parku Domžale je v sredo, 8. oktobra, potekala prva 
prireditev Veter v laseh, ki jo je organizirala Občina Domžale v 
sodelovanju s Športno unijo Slovenije, Zavodom za šport in re-
kreacijo Domžale, Študentskim klubom Domžale ter osnovnimi in 
srednjo šolo, z Lokalno akcijsko skupino v nastajanju. Veter v laseh 
je športni dogodek, s katerim želijo vsem mladim pokazati, da je 
bolje kot drogo izbrati šport, ki nam nudi sproščanje energije ter 
spoznavanje sebe in drugih na pozitiven način. Lokalna akcijska 
skupina se bo, skladno s svojim poslanstvom, borila tudi proti 
drugim oblikam zasvojenosti, kot sta zasvojenost z računalnikom in 
televizijo. Dogodka so se poleg udeležencev in njihovih mentorjev 
udeležili tudi Andreja Pogačnik Jarc, podžupanja Občine Domža-
le, Miro Ukmar, predsednik Športne unije Slovenije, Lili Jazbec, 

direktorica Centra za mlade Domžale, in Janez Zupančič, direktor 
Zavoda za šport in rekreacijo Domžale.
Vir: Urad župana Občine Domžale

JUBILEJNO HITOVO SEJMARJENJE
Radio Hit je pod budnim očesom Janeza Lavriča – Iča že 10. 
leto organiziral tradicionalno Hitovo sejmarjenje, ki ga je tudi 
letos obiskalo veliko število ljudi. Ves konec tedna je bil poln 
zabave, glasbe številnih nastopajočih, nakupov, lepih trenutkov, 
prisrčnih dogodkov in prijaznega druženja. V soboto so bili 
obiskovalci priča pravemu kuharskemu boju v kuhanju ričeta, v 
katerem so se pomerili kuharji iz petih gostiln. Nekaj posebnega 
so bile tudi sejemske igre, kjer je bila, kot običajno, največja 
konkurenca pri metanju podkev. Iz Loke pri Mengšu je prišla 
cela ekipa odličnih metalcev, ki so se v soboto kar po vrsti vpi-
sali na spisek carjev. V nedeljo se je v velikem finalu med seboj 
udarilo 11 tekmovalcev in tekmovalka, zmage in naziva Kralj 
podkovanja pa se je zasluženo veselil Robert Pogačar. Velika 
večina obiskovalcev se je odzvala tudi na poziv organizatorjev 
k dobrodelnosti, kjer so zbirali denar za štiričlansko družino 
iz Domžal, ki se težko prebija iz meseca v mesec. S skupnimi 
močmi so zbrali 1.387,65 evrov. Ja, lepo je delati dobra dela. 
Dvodnevno zabavno druženje so organizatorji tako uspešno 
pripeljali do konca, zato že razmišljajo o naslednjem sejmu. 
Vir: www.radiohit.si

Pripravil in priredil
Urban Ropotar

Starejši občani se bodo odslej zbirali vsaj enkrat tedensko 

S športom proti zasvojenosti

Na stojnicah so obiskovalci lahko kupili marsikaj zanimivega
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INTERVJU Z RENATOM OSOLNIKOM, 
inštruktorjem v avtošoli

Vsak dan imamo priložnost brati o 
prometnih nesrečah, ki se prepogo-
sto končajo s smrtnim izidom. Res je, 
občutno preveč ljudi umre na cestah. 
Pri tem se upravičeno vprašamo, kako 
ukrepati, da bo varnost na cestah 
večja. K temu ne pripomore zgolj 
represija v obliki zakonodaje, temveč 
mnogo drugih dejavnikov, začenši z 
izbiro inštruktorja v avtošoli, saj so 
vozniki tisti, ki v prometu nosijo največ 
odgovornosti. Prav zaradi tega sem se 
odločil narediti intervju z dolgoletnim 
inštruktorjem avtošole, ki ga poznam 
že dolgo časa; med drugim sem pri 
njem, tako kot najbrž tudi mnogi med 
vami, opravljal vozniški izpit. 
Renato Osolnik je človek, s katerim se 
je resnično prijetno pogovarjati. Vedno 
je dobre volje, poln pozitivne energije, 
zaradi česar sogovornika nikakor ne 
pusti hladnega. Takoj dobiš občutek, 
da je svojemu delu povsem predan ter 
ga opravlja s srcem in neizmernim nav-
dušenjem. Jasno pove, da nagrade za 
svoje delo ne vidi v denarju – slednji je 
le logična posledica in merilo dobrega 
dela – temveč v zadovoljstvu in sreči 
svojih kandidatk/ov, ko uspešno opra-
vijo vozniški izpit. Pri tem pa, kot pravi, 
ni zgolj dovolj le znati voziti avtomobil 
in/ali motor, temveč znati voziti varno 
in samostojno. »To sta glavni in osnovni 
načeli, ki se jih inštruktorji, po novem 
učitelji vožnje, držimo pri svojem delu«. 
Njegova avtošola spada med večje in 
najuspešnejše šole v tej regiji, saj  pri 
njih opravi vozniški izpit okrog 300 kan-
didatov letno, samo pri njem pa okrog 
100. Kandidati prihajajo iz širše okolice 
naše občine, sosednjih občin in tudi 
bolj oddaljenih krajev po Sloveniji. Z 
motornimi vozili so prav tako povezani 
njegovi hobiji, saj je predsednik AMD 
Mengeš, kjer je nasledil dolgoletnega 
in legendarnega predsednika Ivana 
Ošepa, ter idejni vodja in eden izmed 
soustanoviteljev Moto kluba Mengeš, 
ki med drugim vsako leto organizira 
šolo varne vožnje za mlade mopediste 
in motoriste ter, zdaj že tradicionalno, 
prvomajsko budnico. Delo inštruktor-
ja pa vendarle ni najpomembnejše v 
njegovem življenju – to je vloga očeta. 
Njegova dva fanta, 13-letni Matic in štiri 
leta starejši Blaž, sta mu v neizmerno 
veselje in ponos. Letos avgusta je Re-
nato praznoval svojo 20-letnico delo-
vanja na področju preventive in vzgoje 
v Mengšu, kar je še dodatni razlog, 
da pobliže spoznamo njegovo delo. 
Pogovarjala sva se v njegovi pisarni,  
na deževni petek zgodaj popoldan, tik 
pred naslednjo uro vožnje.  

Kaj te je gnalo, da si se odločil postati 
inštruktor? Je bilo to povsem nenačrto-
vano, kot splet okoliščin, ali si si to želel 
že v rosnih letih?
Hmm, nekako bolj splet okoliščin, kot ne. Po 
srednji ekonomski šoli in končani vojski sem 
pri svojih 22 letih prišel v AMD Mengeš, kjer 
so mi ponudili mesto inštruktorja. Jaz sem 
ponujeno ponudbo sprejel z mislijo, da bom 
delo inštruktorja opravljal le začasno. To »za-
časno« pa sedaj traja že dvajset let. Seveda je 
k temu pripomogla tudi želja oziroma veselje 
do takšnega dela, saj brez tega nikakor ne 
bi mogel tega dela opravljati tako uspešno 
in toliko časa. Lahko torej rečem, da sem 
»padel« v poklic inštruktorja avtošole povsem 
po naključju, ostal v njem pa … (kratek premi-
slek) zato, ker uživam v delu z ljudmi, rad po-
učujem in imam veliko veselja do avtomobilov 
in motorjev. Slednje se odraža tudi skozi moj 
prosti čas, saj sem predsednik AMD Mengeš 
ter aktivni član Moto kluba Mengeš.

Kaj se ti kot inštruktorju zdi najbolj po-
membno pri učenju svojih kandidatov 
oziroma katerih glavnih načel se držiš?
Vožnja je veščina, ki jo je potrebno, tako kot 
vsako drugo veščino, privzgojiti. Kandidat se 
ob pomoči in napotkih inštruktorja uči sam, 
naša naloga pa je, da povemo in pokažemo, 
kako. Inštruktorji v tem smislu predstavljamo 
orodje, s pomočjo katerega bo posamezen 
kandidat to veščino lažje in pravilno osvojil. 
Zavedati se moramo, da ni dovolj le osvojiti 
tehnike vožnje, temveč mora kandidat poleg 
tega spoznati pravila in kodekse etike v pro-
metu, torej znati voziti varno in samostojno. 
To sta glavni in osnovni načeli, ki se jih in-
štruktorji, po novem učitelji vožnje, držimo pri 
svojem delu. Je kot nekakšno Sveto pismo za 
nas inštruktorje. 

Katere so razlike v pristopu in/ali načinu 
dela v zadnjem obdobju in tistem pred 
dvajsetimi leti?
Če se malo navežem na prejšnje vprašanje, 
sta samostojnost in varnost rdeča nit pri 
mojem delu skozi celotno obdobje dvajsetih 
let. Tu se v samem načinu ni spremenilo nič. 
Spremenila pa se je karakteristika prometa. 
Slednjega je danes občutno več kot pred 
dvajsetimi leti. Prav tako so tehnične lastnosti 
vozil bistveno drugačne. Vozimo lahko veliko 
hitreje, zaradi česar se je zmanjšal manevrski 
prostor za reakcijo na naše napake in napake 
drugih udeležencev v prometu. Poleg tega 
se je bistveno spremenila sama prometna 

infrastruktura. Včasih so kandidati pri izpitu 
peljali skozi križišče ali dva, avtocesta pa je 
bila bolj ali manj znanstvena fantastika. Zato 
ni čudno, da so naši starši, preden so dobili 
izpit, imeli po deset ur ali manj. Prav tako ni 
čudno, da se nekateri, ki so opravljali izpit 
v tistih časih, ne upajo peljati dlje kot do tr-
govine. Skratka, vse to so dejavniki, katerim 
smo morali inštruktorji prilagoditi svoj način 
dela. Včasih se je ogromno časa namenilo 
poznavanju delovanja motorja, z namenom, 
da bi vozniki lahko v primeru okvare motor 
znali vsaj za silo popraviti. To sedaj nima več 
smisla, saj so motorji tako tehnično dodelani, 
da brez ustrezne formalne izobrazbe nimamo 
kaj početi pred odprtim pokrovom avtomobila. 
Težko bi rekel, da se zaradi tega sedaj več 
pozornosti posveča praksi (vožnji) kot pa teoriji. 
Poznavanje prometnih znakov, prometnih pravil, 
kot sta pravilo srečanja, desno pravilo ipd., je 
izredno pomembno, saj je to znanje, ki ga mora 
vsak kandidat osvojiti, preden sede za volan. 
Razmerje med teorijo in prakso ostaja približno 
enako kot pred dvajsetimi leti. Dejstvo pa je, da 
se podaljšuje pot, ki jo mora kandidat prehoditi 
od začetka »urjenja«, če se tako izrazim, pa do 
končnega cilja, t. j. vozniškega dovoljenja.     

O kandidatih sva že govorila, zato me za-
nima, glede na to, da si jih v času svojega 
dela spoznal ogromno, ali se med seboj 
kakorkoli razlikujejo? Bi jih lahko klasifi-
ciral po skupinah?
(daljši premislek) Na splošno bi rekel, da 
ne. Vsi kandidati, ki pridejo k meni, pridejo z 
istim ciljem, to je: pridobiti vozniško znanje in 
posledično vozniško dovoljenje. Tu so si vsi 
enaki. Seveda pa prihaja do razlik v predzna-
nju, ki ga imajo, ko sedejo v avto ali na motor. 
Poleg tega smo si ljudje med seboj različni, 
zato je potrebno k vsakem posamezniku 
pristopiti na drugačen način. V teh dveh se-
gmentih so razlike, vendar ne tako bistvene, 
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da bi lahko izoblikoval kakršnekoli skupine. 
Kot rečeno, vsi stremijo k istem cilju. 

Kaj pa glede na časovno determinanto? 
Imajo danes več predznanja, kot so ga 
imeli včasih?
Ne, ne. Pri kandidatih se je spremenila pov-
prečna starostna meja ter spolna struktura. 
Včasih je bilo več starejših, danes je teh bolj 
ali manj le za vzorec, le kakšen odstotek. To 
je dokaj logično, saj dandanes vozniško do-
voljenje spada pod obvezno, splošno izobraz-
bo. Glede spolne strukture pa lahko povem, 
da je bila pred 20, 30 ali več leti ženska z 
vozniškim izpitom redkost, to je bila bolj do-
mena moških. Danes so ženske bolj ali manj 
na vseh področjih enakovredne moškim, 
kar dokazuje tudi razmerje med spoloma 
pri kandidatih, ki  je nekako petdeset proti 
petdeset. Kar pa se tiče predznanja, so ga 
imeli včasih bistveno več. Bolj ali manj povsod 
so družine doma imele kakšno staro katrco 
ali yugota, s katerim so lahko otroci trenirali 
vožnjo. Danes pa oče kupi avto za 30 ali 40 
tisoč evrov in mu niti slučajno ne pade na 
pamet, da bi se sin ali hči na njegovem avtu 
»vežbala«. Poleg tega pa, kot sem že dejal, 
je promet veliko gostejši in predvsem hitrejši, 
zato kakšen intenzivni program »domačega« 
treninga nikakor ne pride v poštev. Je čedalje 
več takih, ki ne znajo voziti nič. 

Zdaj se posvetiva še prometni varnosti. 
Ali je po tvojem mnenju varnost na cestah 
danes večja, kot je bila včasih?
Da. Ključna stvar pri tem je prometna kultura, 
ki se je v tem času, predvsem zaradi spre-
membe v načinu razmišljanja in obnašanja 
ljudi za volanom, dvignila. Je pa to dolgotra-
jen proces in se ne more spremeniti kar čez 
noč. Pozna se nam še vpliv z Balkana, ki je v 
načinu razmišljanja izredno specifičen. Spo-
minjam se potovanja po Evropi do Švedske s 
prijateljem, kot osemnajstletna »mulca« sva 
se vozila z diano. Švedska je že takrat slovela 
po tem, da so vozniki izredno kulturni in disci-
plinirani. In res, vsi so ustavljali pri stop zna-
kih. Takrat sem prvič v življenju videl ležečega 
policaja. In jasno sva, kot prava Balkanca, z 
diano skakala čez in »afne guncala«. Ljudje 
so se obračali okoli in si najbrž mislili, »kaj 
je to za ena budala za volanom«. Pri nas bi 
naju takrat še vzpodbujali in imeli za strašna 
»frajerja«. Pomembno vlogo pri tem imajo 
tudi avtošole. Včasih je bilo za pridobitev 
vozniškega dovoljenja povprečje od 5 do 10 
ur vožnje. Tisti, ki je imel 15 ur ali več, je že 
izstopal iz povprečja. Poleg tega je bila vsem 
voznikom znana nenapisana ljudska modrost, 
da ko narediš izpit, nisi pravi šofer, če se vsaj 
enkrat ne zaletiš. Poskusite danes razbiti avto 
za par ali več deset tisoč evrov, ki gre dvesto 
in več kilometrov na uro, pri čemer se lahko 
tudi ubijete. Ni več eksperimentiranja. V avto-

šoli moramo kandidate naučiti voziti varno in 
trdim, da tisti, ki danes naredi izpit, je varen 
in samostojen voznik. Skratka, kultura vožnje 
pri nas se je v tem času spremenila na bolje, 
čeprav se še vedno najdejo posamezniki, 
ki odstopajo. Istočasno pa se je izboljšala 
tudi sama varnost avtomobilov ter prometna 
infrastruktura, o čemer sva že govorila. 

Zakaj pa je potem vsako leto več ne-
sreč?
Težko bi rekel, da je večje število prometnih 
nesreč posledica manjše varnosti. Prej je to 
posledica gostote prometa. Razmerje med 
številom nesreč in številom avtomobilov v 
prometu je namreč danes manjše, kot je bilo 
to pred 20 leti. Vendar pa, kljub dvigu kulture 
ljudi v prometu, se vedno najdejo, tako kot 
pri vsaki stvari, posamezne izjeme, ki pa ne 
potrjujejo pravila. Običajno pravimo takim 
»norci na cesti«. Po mojem mnenju so to revč-
ki, osebnostno nezrele osebe, ki se morajo 
dokazovati na takšen način, da divjajo po 
cestah. Teh ne more ustaviti noben zakon. Na 
žalost se najdejo tudi takšni, vendar le majhna 
manjšina, kar pa nikakor ne sme metati slabe 
luči na ostale voznike. Menim, da smo na 
splošno bolj ali manj vsi dobri vozniki, ki pa 
lahko delamo napake tudi v prometu, saj smo 
za volanom prav tako samo ljudje. 

Kako lahko za inštruktorja avto šole re-
čemo, da je dober?
Obstajajta dva oziroma trije kriteriji, s po-
močjo katerih lahko merimo kvaliteto posa-
meznega inštruktorja oziroma avtošole, in 
sicer: povprečno število ur na posameznega 
kandidata, delež uspešnosti na izpitu ter 
število kandidatov na leto. Te statistike meri 
izpitni center v posamezni regiji, ki spada pod 
Ministrstvo za notranje zadeve. Manj kot imajo 
kandidati števila ur, več kot jih naredi izpit, 
boljši inštruktor si. Posledično imaš zaradi tega 
tudi več prijavljenih kandidatov, saj »dober glas 
seže v deveto vas«. Kandidati se bodo raje 
odločili za avtošolo, ki ima majhno povprečno 
število ur, visok delež uspešnosti kandidatov 
na izpitu in sodoben vozni park. Cena ene 
ure vožnje je pri tem povsem sekundarnega 
pomena, kajti v dobri avtošoli je cena celotne-
ga izpita bistveno nižja. Dobrega inštruktorja 
odlikuje tudi korekten in spoštljiv odnos do 
kandidatov, ki temelji na medsebojnem zau-
panju, brez poniževanja, posmehovanja ipd., 
kar je dandanes zelo pomembno. 
 
Kako izboljšati prometno varnost? Je to 
še bolj restriktivna zakonodaja?
Zakonodaja je le eden izmed dejavnikov, ki 
zagotavljajo oziroma izboljšujejo varnost v 
prometu. Zmotno pa je misliti, da edini. Zelo 
pomembno je osveščanje, s čimer aktualni ter 
potencialni udeleženci v prometu pridobivajo 
potrebna vedenja in znanja. Več kot vemo o 

nevarnosti na cestah, o tem kaj nas čaka, če 
ravnamo na tak ali drugačen način, več lahko 
naredimo tako za svojo lastno varnost kot 
varnost drugih. Leta nazaj je bila ob petkih 
zvečer na javni televiziji nekajminutna oddaja 
z naslovom Nikar, v kateri so prikazovali ne-
srečo s smrtnim izidom. Vsak petek! Takrat so 
neke statistike kazale, da so s tem izboljšali 
prometno varnost. Ne veliko, pa vendarle. Če 
je oddaja rešila samo eno življenje, je dosegla 
svoj namen. Oddajo so kasneje ukinili, ker je 
bila po mnenju nekaterih neokusna in nepri-
merna za javno predvajanje. Nato sem klical na 
televizijo, če lahko te posnetke dobim. Napotili 
so me na Ministrstvo za notranje zadeve, kjer 
so bili navdušeni, da jih sploh kdo hoče. Dobil 
sem pet ur posnetkov nesreč s smrtnim izidom 
na slovenskih cestah. Te posnetke sem hotel 
uvesti v program teoretičnega izobraževanja, 
ampak je bilo to baje izredno moralno sporno, 
ker bi lahko imeli kandidati takšne in drugačne 
travme. Posnetke sem obdržal in jih včasih z 
veseljem pokažem kakšnemu kandidatu, ki 
se mu ob misli, da se njemu kaj takega ne 
more zgoditi, vse skupaj zdi bolj ali manj brez 
veze. Skratka, za večjo varnost na cesti sta 
potrebni tako preventiva, v smislu intenziv-
nega osveščanja ljudi, kot kurativa v obliki 
zakonodaje. Pri tem bi veljalo več pozornosti 
nameniti prvi.

Koliko pozornosti pa se namenja pre-
ventivi?
Hmm, vedno bi se ji lahko še več. Več kot 
imamo znanja, vedenja, bolj se zavedamo, 
kako ravnati, da bi bili bolj varni.  Podatke 
nam posreduje država v okviru ministrstev za 
promet ter notranje zadeve, svet za preven-
tivo in varnost v cestnem prometu, avtošole, 
osnovne šole, starši, ki dajejo vzgled svojim 
otrokom ter nenazadnje proizvajalci avtomo-
bilov, ki v varnosti vidijo tržno nišo. Poleg 
ostalih aktivnosti, namenjenih preventivi, vsa-
ko leto v naši občini, v okviru AMD Mengeš ter 
moto kluba, skupaj z Branetom Küzmičem, 
organiziramo šolo varne vožnje, kjer se lahko 
vsi zainteresirani povsem varno in brezplačno 
preizkusijo v vožnji v ekstremnih razmerah.
  
V vseh teh letih dela se je verjetno zgodilo 
marsikaj zanimivega. Lahko za konec 
poveš še kakšno anekdoto? 
Uf, teh je bilo pa zelo veliko, zato bi težko 
izluščil eno samo. V vseh teh letih dela se je 
pri meni za izpit pripravljalo več kot dva tisoč 
kandidatov, vseh barv kože in kultur, iz raz-
ličnih okolij, telesno zdravih in tudi invalidnih 
oseb. Vsak je bil po svoje zanimiv. Z vsakim 
od teh sem doživel neko specifično zgodbo. 
Najpomembneje pa se mi zdi, da so bili na 
koncu, po opravljeni poti, z osvojenim znanjem 
in mojim delom zadovoljni.

Urban Ropotar
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KOMENTAR IZ ZBIRKE ORGANIZATORJEV
V ponedeljek, 29. septembra, smo si 
organizatorji končno odahnili. Ko pa-
dejo zadnje stene šotora in so pome-
tene vse smeti, postane čas za analizo 
sestavljanke, ki ji pravimo tridnevno 
dogajanje na Mihaelovem sejmu.
Letos smo jo odnesli precej bolje kot lani, 
saj ni bilo večjih izgredov. Povečanje števila 
varnostnikov nam je po izkušnjah lanskega 
leta to narekovalo, saj izgred v lanskem 
letu še vedno ni dobil epiloga na sodišču. 
Klasika!
Morda je zanimivo, kako se nekateri ob-
našajo do organizacije sejma. Cel teden 
opozarjamo voznike avtomobilov, naj od 
petka od dvanajste ure ne parkirajo na par-
kiriščih, ki so pod organizacijo sejma. Toda 
do 17. ure v petek je stal na mestu, kjer bi 
morali postavljati stojnico, osebni avtomobil 
zaposlene v zdravstvenem domu. Moramo 
ji izreči »vse priznanje« za to dejanje – ozi-
roma – nagajanje!
Posebno poglavje je čistoča okoli banke in 
zdravstvenega doma. Med sabo se pogo-
varjamo, da je kar prav, da je na tem mestu 
sejem, da se vsaj enkrat letno stvari teme-
ljito očistijo. Pasji »drekci« so še najmanjša 
nesnaga, saj je okoli zdravstvenega doma 
očitno prostor kjer se        »družijo« pivske 
skupine od mladine do …
V uvodniku sem zapisal, da se mnogi 
podjetniki, trgovci, predvsem pa gostinci 
iz Mengša ne zavedajo, kakšen kapital 
jim je na razpolago, a ga nočejo izkoristiti, 
tudi v tej meri ne, da bi na sejem prinesli 
svoje prospekte in podobno. Svetle izjeme 
so Harmonija, Avto Debevc in Avto Car. 
Upamo, da bo vzgled pritegnil še kakšnega 
tudi v podporo sejma in vključitev v našo 
»sestavljenko«
Čeprav je v sestavljenki ogromno stvari, ki 
jih je potrebno doreči, napisati, dogovoriti in 
izvesti, je bilo tudi tokrat vse pod nadzorom 
neutrudnega predsednika Štefana Borina. 
V pomoč smo mu skušali biti tudi ostali 
člani upravnega odbora, vendar še vedno 
premalo – tega se zavedamo.
Javno se zahvaljujemo vsem, ki so pripo-
mogli k uspešni realizaciji sejma, predvsem 
Mengeški godbi, mengeškim gasilcem in 
članom Turističnega društva Mengeš.
To je trojček, ki ima potencial, ki sejem 
omogoča, da je tak, kot mora biti.
Posebna zahvala velja tudi sponzorjem 
sejma, ki so našteti v zloženki. Brez vaših 

denarnih sredstev ne bi mogli sestaviti kul-
turnega in zabavnega programa.
Najbolj smo veseli pohval, ki jih izrečejo 
dolgoletni stojničarji – da tako urejenega 
sejma ni daleč naokoli. To je kamen, te-
meljni kamen, na katerega smo in, upam, 
bomo še gradili.

V teh besedah se bom ponavljal, toda vso 
zahvalo dolgujemo tudi okoliškim prebival-
cem za strpnost in podporo našemu delu. 
Brez vaše podpore sejma že dolgo ne bi 
bilo! Beseda hvala je tu na mestu!

Jože Vahtar,

član UO

16. MIHAELOV SEJEM
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Vsi udeleženci prve otvoritvene vožnje Vlakec Harmonija

ZAHVALA 
ZA POMOČ PRI IZVEDBI
16. TRADICIONALNEGA 

MIHAELOVEGA SEJMA V MENGŠU,
27. in 28. septembra 2008

Letošnji sejem si bomo zapomnili predvsem po števil-
nih glasbenih nastopih tamburaškega orkestra, mladih 

harmonikarjev, pevcev in godb ter dobro zastopani 
povorki vozov s prikazom orodja in življenja nekdaj 

na vasi. Tudi željo po lepih, ročnih izdelkih domače in 
umetne obrti smo si lahko potešili na posebnem delu 

sejemskega prostora.
Priprave in sama izvedba sejma je zahtevna naloga, ki od 
organizacijskega odbora zahteva veliko moči. Za trud smo 
poplačani ob pogledu na številne nastopajoče in obiskoval-

ce, predvsem pa na zadovoljne obraze domačinov.
Mihaelov sejem lahko primerjamo z mozaikom, v katerem ne 

sme manjkati niti en delček, in se skrbno zlaga skozi celo 
leto. 

Zahvaljujemo se vsem, ki ste nam mozaik pomagali zlagati: 
tistim, ki ste  sodelovali pri izvedbi programa, postavljanju 
stojnic, čiščenju, varovanju, sosedom za potrpežljivost in 

prenašanje hrupa, tudi kakšna nestrpna beseda je bila izre-
čena, ki naj se pozabi, saj je to naš, mengeški praznik.

Še posebno se zahvaljujemo Občini Mengeš, mengeškim 
godbenikom, gasilcem, članom Turističnega društva Men-

geš, tabornikom, sponzorjem in donatorjem.

Organizacijski odbor

VLAKEC HARMONIJA 
NA MIHAELOVEM SEJMU
Glasbena in sejemska prireditev Mihaelov sejem je bila v 
letošnjem letu popestrena tudi z vlakcem Harmonija, ki je v 
soboto in nedeljo vozil po Občini Mengeš.
Prva, protokolarna vožnja, je pripadla županu Občine Mengeš, 
Francu Jeriču, mengeškim svetnicam in svetnikom ter ostalim 
pomembnim gostom. Prva postojanka je bila v Športnem parku 
Mengeš, pred šport wellness hotelom Harmonija.

Katarina Karlovšek

DOMŽALSKI VOJNI INVALIDI 
NA 16. TRADICIONALNEM 
MIHAELOVEM SEJMU V MENGŠU
Tudi člani Društva vojnih invalidov Domžale se vsako leto 
v polnem številu udeležujemo Mihaelovega sejma. Tako je 
bilo tudi letos. Tridnevno dogajanje je doživelo vrhunec z 
nedeljskim sprevodom, ko se je več kot  tisoč obiskovalcev 
iz vse Slovenije udeležilo prijetnega mimohoda. Sodelovalo 
je veliko nastopajočih in obiskovalci so lahko od Šolske 
ulice do Trdinovega trga in Grobeljske ulice lahko pozdravili 
»paradno konjenico iz Lukovice«, konjenike iz Naklega in 
Zgornjega Tuhinja ter pravo poštno kočijo. V sprevodu smo 
si ogledali tudi narodne noše, pritrkovalce, godbi iz Mengša 
in avstrijskega Špitala na Dravi ter, skupaj na kočiji, župana 
Občine Mengeš Franca Jeriča, vodjo Mihaelovega sejma, 
Štefana Borina, in domačega župnika Janeza Avsenika. 

Kulturni program je bil raznolik in za vsakega prišleka na sejmu 
ugoden. Stojnice so bile nameščene po ulici in imeli smo kaj 
videti in poizkusiti. Bilo je prijetno, tudi zaradi ugodnega vremena 
in tolikšnega števila obiskovalcev. 
V velikem šotoru smo bili nekaj časa navzoči ob igranju koncerta 
tamburaškega orkestra KUD Folklorne skupine Javorje – Šmartno 
pri Litiji. Ob tem dogodku je nastal tudi posnetek. Orkestru in vsem 
ostalim članom velja javna zahvala za dobro organiziran sejem in 
vse ostalo, kar smo v teh sejemskih dneh doživeli obiskovalci. 

Jože Novak
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Letošnja tema oktobra, meseca požarne 
varnosti, je posvečena varstvu naravnega 
okolja, obravnava pa nevarnost požarov v 
naravi. Tema je aktualna predvsem zaradi 
neljubega statističnega dejstva, da kar 
95 odstotkov požarov v naravi povzroči 
človek zaradi svoje malomarnosti ali ne-
vednosti. 

Naj na začetku opozorimo na nekaj preven-
tivnih ukrepov, s katerimi se lahko tako kruti 
statistiki izognemo:
-  Ne kurite v suhih in vetrovnih dneh!
-  Ne mečite v ogenj doz lakov ali barv pod 

tlakom in drugih vnetljivih snovi!
-  Ne parkirajte vozila v suhi travi!
-  Ne vozite se po gozdu z motorji, avto-

mobili, ipd!
-  Ne odmetavajte cigaretnih ogorkov!

Za požar v naravnem okolju je namreč v 
posebno sušnih obdobjih včasih dovolj že 
nedolžna iskra, ki lahko ob ustreznih pogojih, 
ki jih predstavljajo vrsta vegetacije, hitrost in 
smer vetra, razgibanost terena, temperatura 
in vlažnost zraka, povzroči požar neslutenih 
razsežnosti. Do sedaj je veljalo, da je v Slove-
niji požarno najbolj ogrožen primorsko-kraški 
svet. Žal se klimatske razmere spreminjajo, 
poletja nam prinašajo dolga sušna obdobja 
tudi v notranjosti države, zato so prepovedi 
kurjenja v naravnem okolju zaradi povečane 
požarne ogroženosti postala pomladno-pole-
tna stalnica. Da se je problematike potrebno 
resno zavedati, nas opozarja podatek iz leta 
2003, ko je bilo v Sloveniji kar 2820 požarov 
v naravi, pri tem pa je pogorelo 3020 ha 
gozdnih površin.
Najpogostejši vzroki za nastanek požara v na-
ravi so uporaba odprtega ognja, kamor sodijo 
žar, taborni ogenj, prižiganje cigaret, sveč, 
bakel, raket, petard in podobno. Nevarno 
je tudi kurjenje oziroma sežiganje vejevja ali 
drugih odpadkov, odlaganje pepela ali drugih 

OKTOBER, MESEC POŽARNE VARNOSTI:
VARUJMO GOZDOVE PRED POŽARI!

tlečih materialov, posebej pa bi opozorili na 
odmetavanje cigaretnih ogorkov, ki jih nevestni 
kadilci odmetavajo kadarkoli in kjerkoli.
Včasih pa se kurjenju v naravnem okolju ne 
moremo izogniti, še posebno po letošnjih 
viharjih, ki so pustošili po naših gozdovih in 
povzročili veliko materialno in ekološko škodo. 
Da ne bi bila nastala škoda še večja, je bilo 
potrebno takoj pristopiti k sanaciji gozdov, 
pri tem pa je za zatiranje lesnih škodljivcev 
(podlubnika) dovoljeno tudi sežiganje vejevja in 
lubja, za kar pa morajo biti izpolnjeni določeni 
pogoji, ki so predpisani za urejeno kurišče.
Okolica urejenega kurišča mora biti očiščena 
vseh virov možnega vžiga (listje, trava, nizka 
podrast), samo kurišče pa mora biti obdano 
z negorljivim materialom (s kamni). Kurišče 
mora biti od gozda oddaljeno vsaj 50 metrov 
(primerne ustrezno velike gozdne jase) in vsaj 
100 metrov od pomembnih prometnih poti, ve-
čjih naselij in objektov z vnetljivimi ali nevarnimi 
snovmi. Posebej pomembno pa je, da je kuri-
šče pod stalnim nadzorom polnoletne osebe, 
ki lahko v vsakem trenutku ustrezno ukrepa v 
cilju preprečitve nevarnosti za okolje. 
Priporočamo, da o nadzorovanem kurjenju 
obvestite center za obveščanje na telefonsko 
številko 112 in lokalno gasilsko enoto. S tem 
se boste izognili nevšečnostim, ki bi lahko 
nastale, če bi občani, ki bi opazili dim v gozdu, 
poklicali na center za obveščanje 112, ta pa 
bi aktiviral gasilce, ki bi tako po nepotrebnem 
odšli na intervencijo. Pazljivost pri kurjenju pa 
ne velja samo v gozdovih, ampak tudi na dru-
gih površinah, kot so parki, njive, sadovnjaki, 
še posebej pa na travnikih ali pašnikih, kjer 
robovi prehajajo v gozd, saj je bila goreča trava 
v preteklosti eden od pogostejših vzrokov za 
prenos ognja na gozdne površine. 
Po vsakem kurjenju je potrebno ogenj ob 
koncu pogasiti in žerjavico prekriti z negorljivim 
materialom (zemlja, pesek).
Posebej bi radi opozorili na dolgotrajna sušna 
obdobja, ko se na posameznih območjih ali 

pa kar za celotno državo razglasi velika ali 
zelo velika požarna ogroženost. Razglasi 
jo Uprava Republike Slovenije za zaščito in 
reševanje ali lokalna skupnost preko medijev, 
kjer prebivalce obveščajo o stopnji požarne 
ogroženosti in ukrepih, ki jih je potrebno 
upoštevati in izvajati. 
Na splošno pa velja:
Ko je razglašena velika ali zelo velika po-
žarna ogroženost naravnega okolja, je v 
gozdu in tudi na vseh območjih, kjer ogenj 
lahko ogrozi gozd, prepovedano kurjenje, 
sežiganje, uporabljanje odprtega ognja in 
odmetavanje gorečih predmetov ali snovi, 
ki lahko povzročijo požar.
Za kršitev navedene odredbe je predpisana 
denarna kazen, ki lahko znaša tudi do 6.000 
EUR.
Gasilci se zavedamo, da opozorila in zagrože-
ne kazni žal ne učinkujejo v tolikšni meri, da 
bi popolnoma preprečili požare v naravnem 
okolju, zato je realno, da vas seznanimo tudi z 
ukrepi, če do požara v naravi vseeno pride.
Pomembno je, da ostanete čimbolj mirni in 
ohranite prisebnost. Če niste v nevarnosti, 
poskušajte omejiti oziroma pogasiti požar z 
razpoložljivimi sredstvi (smrekova veja, zemlja, 
odeja, lopata, voda …). 
Če požara ne morete pogasiti sami, se čim 
prej umaknite na varno in takoj obvestite 
center za obveščanje  na številko 112, kjer 
operaterju povejte:
- kdo kliče;
- kje gori;
- kaj gori;
- kakšen je obseg požara;
- ali so ogroženi ljudje in živali.
Po zaključenem sporočilu počakajte gasil-
ce in jih usmerite h kraju požara.
To je nekaj misli, usmeritev in ukrepov ob me-
secu požarne varnosti. Upamo, da so dovolj 
razumljivi in jih boste lahko upoštevali in izvajali 
tudi v naravnem okolju ter s tem prispevali 
svoj del k prizadevanjem za ohranitev gozdov 
in drugih zelenih površin, pomembnih dejav-
nikov ekosistema, brez katerih si ne moremo 
predstavljati kvalitetnega življenja.

Gasilska zveza Mengeš    
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V soboto, 13. septembra 2008, je v Športnem parku Topole 
potekalo tekmovanje mladine ter starejših gasilk in gasilcev 
za pokal Gasilske zveze Mengeš. 
V konkurenci pionirjev se je pomerilo pet ekip, ki so pokazale svojo 
spretnost v vaji z vedrovko in štafeti s prenosom vode. 
Rezultati: 
PGD Mengeš I., 
PGD Topole, 
PGD Loka I., 
PGD Mengeš II., 
PGD Loka II.

Mladinske ekipe so se pomerile v vaji z ovirami in štafeti na 400 
metrov z ovirami, doseženi pa so bili naslednji rezultati:
PGD Topole, PGD Mengeš, PGD Loka

Starejše gasilke in gasilci so tekmovali v vaji s hidrantom in razno-
terostih, končne uvrstitve pa so bile:
Starejše gasilke: PGD Mengeš, PGD Loka
Starejši gasilci: PGD Mengeš, PGD Topole, PGD Loka
Tekmovanje je potekalo v športnem duhu, zato sodniki niso imeli 
veliko dela, pa tudi na sojenje ni bilo pritožb. Ob razglasitvi rezul-
tatov so bili najboljšim podeljeni tudi pokali.
Vsem tekmovalcem še enkrat čestitamo za dosežene uspehe in 
se jim zahvaljujemo za sodelovanje ter upamo, da bo v prihodnjem 
letu na tekmovanju sodelovalo še več ekip.

Gasilska zveza Mengeš

TEKMOVANJE GZ MENGEŠ 
ZA MLADINO, STAREJŠE GASILKE 
IN GASILCE

Veselje ob prejetem 
pokalu (Foto: Franc 

Zabret)

Mladi tekmovalci po razglasitvi rezultatov (Foto: Franc Zabret)

Predaja raporta pred razglasitvijo rezultatov v kategoriji starej-
ših gasilk in gasilcev (Foto:Franc Zabret)

ŠOLA VARNE VOŽNJE 
Z BRANETOM KÜZMIČEM ŽE 
TRADICIONALNO ZOPET 
V MENGŠU
Tudi letos smo v Mengšu organizirali dan šole varne vožnje 
s priznano Šolo varne vožnje Brane Küzmič. Zavedamo se, 
da je preventiva boljša kot kurativa, zato poskušamo na 
tak način osveščati voznike ter tako dodatno prispevati k 
prometni varnosti.
Tokrat smo 5. oktobra preživeli prijetno nedeljsko dopoldne 
na športni ploščadi pred Osnovno šolo Mengeš. S pomočjo 
izkušenih Küzmičevih inštruktorjev in članov Avto moto društva 
Mengeš se je lahko prav vsakdo od prisotnih naučil nekaj nove-
ga, si pridobil koristno izkušnjo ter na koncu tudi preizkusil svoje 
vozniške spretnosti. Z udeležbo smo bili tudi letos zadovoljni, saj 
se je šole varne vožnje udeležilo kar 62 krajanov in okoličanov. 
Čeprav dogodek ni bil tekmovalne narave, smo kljub temu, za 
večjo motivacijo in v spomin, najspretnejšim prvim trem v moški 
ter ženski konkurenci podelili pokale. 
Ker želimo tudi v prihodnje nadaljevati s takimi in podobnimi pre-
ventivnimi akcijami in s tem obogatiti dogajanje v Mengšu ter na 
tak način vsaj malo prispevati k večji varnosti v cestnem prometu, 
vas že sedaj vabimo, da se nam drugo leto zopet pridružite.

Rezultati:
Moški    Ženske
1. mesto David Vrhovnik  1. mesto Jasna Osolnik
2. mesto Aleš Koželj  2. mesto Mojca Koželj
3. mesto Janez Koncilja  3. mesto Maja Jakelj   

Srečno vožnjo!                                         
Predsednik Avto moto društva Mengeš

Renato Osolnik

Župan Franc Jerič, Peter Rozman in Brane Kuzmič 
analizirajo najtežji zavoj

Podelitev 
pokalov 

najboljšim
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STAREJŠI

SLAVNOSTNO 
PRAZNOVANJE V DOMU 
POČITKA MENGEŠ
V Domu počitka Mengeš je bilo 8. okto-
bra slavnostno praznovanje stoletnice 
njihove stanovalke Frančiške Petročnik, 
ki v domu stanuje že tretje leto. 
Ob visokem jubileju sta ji poleg domačih in 
zaposlenih v domu prišla čestitat tudi župan 
Občine Mengeš Franc Jerič ter župan 
Mestne občine Ljubljana Zoran Janković, 
kajti gospa Frančiška je Ljubljančanka, 
rojena v Kranju. 
Ob tej priložnosti je direktorica Doma 
počitka Mengeš, Irena Gričar, povedala, 
da je ponosna, da v njihovem domu slavijo 
stoletnico. »Gospa Frančiška je pustila 
velik pečat pri nas, zelo rada se druži v 
skupnih prostorih, kjer klepeta z ostalimi 
stanovalci, je redna obiskovalka telesne 
vzgoje ter molitvenih uric. Naj vam bo lepo 
tudi v prihodnje pri nas, da bi se še naprej 
tako dobro počutili. Veliko zdravja in za-
dovoljstva vam želim, tako v imenu vseh 
zaposlenih kot tudi v svojem imenu,« je ob 

DAN ODPRTIH VRAT 
V DOMU POČITKA MENGEŠ
Prvi teden v oktobru je bil v znamenju tedna starejših, zato so 
v Domu počitka Mengeš 2. oktobra pripravili dan odprtih vrat 
za vse, ki so si želeli ogledati dom in aktivnosti v njem. 
V ta namen so v klubskih prostorih doma pripravili krajši program 
za vse obiskovalce, s katerim so pokazali, kaj delajo in kako živijo 
v domu. Direktorica Doma počitka Mengeš Irena Gričar je po-
vedala, da si želijo predstaviti njihov dom vsem, ki to želijo, vsem 
stanovalcem pa je zaželela, da bi ta dan preživeli še posebej lepo. 
Stanovalce v domu je presenetil tudi župan Franc Jerič, ki je 

ob tej priložnosti povedal, da je njihov dom izredno lepo urejen 
in kot pravi hotel. Z rušitvijo starih tovarn Eta in Trak bodo tudi vsi 
stanovalci v domu deležni veliko več svetlobe in prijaznih razgledov 
na okolico, še zlasti pa bo velika pridobitev za kvaliteto bivanja v 
domu tudi končna izgradnja nakupovalnega centra, stanovanjskih 
površin in osrednjega trga s sprehajalno potjo. 
Program so popestrili pevski zbor, ki ga sestavljajo stanovalke 
doma, ter učenci Osnovne šole Mengeš. Dom počitka Mengeš, 
v katerem je nastanjenih 205 stanovalcev, se ponaša s sko-
raj najdaljšo tradicijo v Sloveniji. Njegovi začetki segajo v leto 
1920, ko je Janez Levec, mengeški gostilničar ter župan, svoje 
obsežno posestvo izročil sestram Sv. Vincencija Paveljskega.
Po drugi svetovni vojni je zavetišče prešlo v državne roke in 
se leta 1955 preimenovalo v Dom počitka Mengeš. Dom 
se je v naslednjih letih razširil ter obogatil svojo ponudbo.
Interes doma počitka je razvijati skrb za starejše, zato se dom 
pojavlja kot nosilec razvoja skrbi za starejše – tako v domu, na 
domu, v drugih oblikah ter v širšem okolju.

Katarina Karlovšek

Župan je s seboj prinesel tudi darilo.  Pozdravni nagovor župana

koncu svojega pozdravnega nagovora do-
dala Irena Gričar. Slavljenki sta čestitala in 
ji izročila darili tudi ljubljanski župan Zoran 
Janković in mengeški župan Franc Jerič, 
ki je slavljenki zaželel veliko zdravja in vse 
dobro, ter ji obljubil, da ji pride čestitat tudi 
ob naslednjem jubileju, ko bo praznovala 
110 let. Gospa Frančiška je nekaj besed o 
svojem življenju zapisala tudi v Knjižici re-
ceptov za dolgo življenje, katere izdajatelj 
je Skupnost socialnih zavodov Slovenije. 
Takole pravi: »Zase lahko rečem, da sem 
vse življenje trdo delala. Rada sem kuhala 
in skrbela za družino, imam štiri sinove in 
eno hčer. Jedla sem predvsem zdravo, 
enostavno hrano; za meso mi ni bilo, teknila 
pa mi je goveja juha, pa tudi zelenjavne 
juhe. V glavnem sem jedla malo in mama 
me je zaradi tega večkrat karala, oče pa 
je rekel, da bom že jedla, če bom lačna. 
Mislim, da so za življenje zelo pomembni 
dobri medsebojni odnosi in razumevanje. V 
moji družini smo se vedno dobro razumeli. 
Bili smo mirna družina. V življenju se tudi ni 
dobro razburjati. Vse se nekako sčasoma 
uredi.« Gospa Frančiška je v Domu počitka 
Mengeš že od leta 2005 in pravi, da se 
tu dobro počuti, otroci, s katerimi rada 

poklepeta, jo redno obiskujejo, popeljejo 
pa jo tudi po Mengšu, ki se ji je v tem času 
precej priljubil.

Katarina Karlovšek

Ljubljanski župan Zoran Janković, 
direktorica Doma počitka Irena Gričar in 

župan Občine Mengeš Franc Jerič

Slavljenka je prejela čestitke in darila. 
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DRUŠTVA

ČEBELJI PRIDELKI 
V POMOČ NAŠEMU ZDRAVJU 

IN DOBREMU POČUTJU
Jesenski in zimski dnevi, ki prihajajo, nam 

pogosto povzročajo različne zdravstve-
ne težave, pogosto pa upade tudi naša 

odpornost. Čebelji pridelki, prastaro krep-
čilo, nam povečujejo našo odpornost in 

preprečujejo neljube zdravstvene težave. 
Čebelarsko društvo Mengeš vam želi 

predstaviti koristnost čebeljih pridelkov in 
vas zato vabi na

PREDAVANJE O ČEBELJIH 
PRIDELKIH,

ki bo v sredo, 5. novembra 2008, 
ob 17. uri,

v prostorih Osnovne šole Mengeš.

Za vas smo pripravili zanimivo predavanje 
dveh strokovnjakinj s tega področja: mag. 
Malči Božnar, univ. dipl. inž. živ. tehn. – 

Uporaba čebeljih pridelkov
Metke Kralj Kunčič, univ. dipl. mikrobiol. 

– Učinki medu pri celjenju ran.
Vabimo vas, da se predavanja 
udeležite v čim večjem številu.

Čebelarsko društvo Mengeš

V soboto, 18. oktobra, je na smučarski skakal-
nici v Mengšu potekalo državno prvenstvo v 
kategoriji dečki do 10 let ter slovenski pokal, 
pokal Cockta za deklice do 11 let. Istočasno 
je bila to tudi memorialna tekma, v spomin 
trem mladim skakalcem: Blažu, Samotu in 
Mateju ter mami Jani, ki so pred desetimi leti, 
31. januarja, izgubili svoje življenje v tragični 
prometni nesreči pri Naklem.
Organizator državnega tekmovanja za dečke in 
pokala Cockta za deklice je bil Smučarsko ska-
kalni klub Mengeš, tekmovalci pa so se pomerili 
na dvajset metrski skakalnici. Tekmovanja se je 
udeležilo 42 tekmovalcev iz 28 slovenskih klubov, 
od tega trije tekmovalci iz mengeškega, in pet 
tekmovalk. Za ogrevanje so se tekmovalci zvrstili v 
poskusni seriji, sledili pa sta dve tekmovalni seriji. 
Med dečki se je najbolj odrezal Vid Vrhovnik 
iz Smučarsko skakalnega kluba Velenje, drugi 
je bil Kristjan Lesnik, Skakalni klub Triglav, in 
tretji Timi Zajc, Skakalno društvo Vizore. Naši 
domači tekmovalci so zasedli sledeča mesta: 
Rok Ogrinc – 12. mesto, Jan Pangerc – 29. 
mesto in Gašper Flerin – 38. mesto. Dekleta 
so si medalje razdelila takole: prvo mesto Eva 
Jamnik, Skakalno smučarski klub Costella Ilirija, 
drugo mesto je zasedla njena klubska kolegica 
Anita Seretinek in tretje mesto Viktorija Šen 
iz Logatca.
Smučarsko skakalni klub Mengeš je tudi to 
prvenstvo gladko izpeljal ter se izkazal kot dober 
gostitelj. Klub je pričel z delovanjem leta 1996, 
svoje prve uspehe so zabeležili že v prvi sezoni 
svojega delovanja, februarja leta 1997 je Blaž 
osvojil prve stopničke, za njim pa v isti sezoni 
tudi Rok Benkovič, ki je leta 2005 osvojil naslov 
svetovnega prvaka. Po besedah predsednika 
kluba, Matije Šarca, šteje klub 100 članov in 
28 mladih aktivnih skakalcev, od devet let dalje, 
pa vse do članske selekcije. Trenutno je njihov 
najboljši tekmovalec Matjaž Pungertar iz Vrhpolj 
pri Kamniku, ki je član slovenske mladinske 
reprezentance. Sicer pa prihajajo tekmovalci 
Smučarsko skakalnega kluba Mengeš iz občin 
Domžale, Mengeš in Kamnika, iz vseh treh 
občin približno tretjina. Tekmovalci imajo treninge 
vsak dan, vključno s suhimi treningi, katere opravi-
jo v telovadnici osnovne šole v Mengšu in v šport 
wellness hotelu Harmonija Mengeš. Pohvalijo se 
lahko z dvema skakalnicama: prva je 15-metrska 
in druga 25-metrska, zadoščata pa za tekmoval-
ce, stare do 11 let. Starejši tekmovalci trenirajo 
na ostalih skakalnicah po celi državi. Najmlajši 
član kluba je osemletni Gašper Flerin.
Mengeški smučarsko skakalni klub je izredno 
aktiven, njihovi člani so vložili veliko ur prosto-
voljnega dela v ureditev skakalnic, trenutno pa 
je v izgradnji že tretja, tokrat 35-metrska, ki bo 
zadoščala za tekmovalce do 13. leta. Trud pred-

DRŽAVNO PRVENSTVO 
IN MEMORIALNA TEKMA MLADIH 
SKAKALCEV V MENGŠU

Podelitev medalj – deklice do 11 let, 
pokal Cockta

 Podelitev medalj – državno prvenstvo, 
dečki do 10 let

 Predsednik Smučarsko skakalnega 
kluba Mengeš, Matija Šarc, in podžupan 

Aleš Janežič

(z leve) Mitja Letnar, tehnični sekretar 
Smučarske zveze Slovenije, Igor Maver, 
dolgoletni sponzor kluba, Brane Šuštar, 

nekdanji predsednik kluba in Franc 
Jerič, župan

sednika in članov kluba pa ni dovolj, zato si 
stalno prizadevajo pritegniti k sodelovanju 
tudi sponzorje. 

Katarina Karlovšek

KRIŽEMKRAŽEM
Društvo Križemkražem, ki združuje igralce 
in ljubitelje igre križemkražem, že šestnajsto 
leto organizira državno prvenstvo v igranju 
te zanimive črkovne igrice. Tako se je tudi 
letos, v soboto, 20. septembra, odvijalo 
tekmovanje, tokrat na Dobenu. Na devetem 
turnirju sezone se je zbralo 18 tekmovalcev 
iz vse Slovenije, ki so v prijetnem druženju na 
kmečkem turizmu pri Blažu odigrali sedem 
krogov. Samo tekmovanje ni postreglo z 
večjim presenečenjem, saj je z maksimalnim 
možnim seštevkom točk zmagal Peter Skrbiš 
iz Zgornje Polskave, ki si je s to zmago že 
dokončno zagotovil svoj štirinajsti naslov prva-
ka. S petima točkama sta mu sledila Božidar 
Bajec iz Ljubljane na drugem mestu in Marjan 
Mrvar iz Kamnika na tretjem. V skupini sedmih 
igralcev s po štirimi točkami pa so dodatni 
kriteriji prisodili četrto mesto domačinu Igorju 
Maligoju, ki se s tem ni izneveril tradiciji, da 
se na domačem turnirju dobro uvrsti. Peto 
mesto Slavka Mlinariča iz Središča ob Dravi 
je dokaz, da lahko vrhunski igralci križemkra-
žma kljub občasni udeležbi dosegajo odlične 
rezultate, čeprav velik del leta vsled službenih 
obveznosti preživijo v tujini. Turnir je v splošno 
zadovoljstvo udeležencev dobro sodil Bojan 
Smole iz Kranja. Zahvala gre tudi sponzorjem 
turnirja in med njimi posebej Občini Mengeš, 
ki je s finančnim prispevkom društvu omogo-
čila, da lahko lažje širi svojo dejavnost tudi 
med osnovnošolsko mladino.

Štefan Markovič
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OŠ MENGEŠ, STAREJŠI

Ministrstvo za šolstvo in šport je pred začet-
kom šolskega leta na šole, vrtce in občinske 
SVP poslalo dopis o preventivnih aktivnostih 
na področju varnosti cestnega prometa. 
V njem je zapisano, da so otroci  posebna 
skupina varovanih oseb v cestnem prometu 
in prav zato jim namenjamo veliko aktivnosti. 
Večjo varnost prometa je mogoče doseči 
s spodbujanjem udeležencev v prometu 
k odgovornejšemu vedenju, spoštovanju 
predpisov in oblikovanju zavesti o pomenu 
prometne varnosti. Vrtci in šole lahko z 
vzgojo, izobraževanjem ter preventivnimi 
ukrepi spremenijo slabe načine vedenja v 
prometu. 

AKTIVNOSTI, KI JIH PREDLAGAJO 
Akcija Začetek šolskega leta, v kateri se posebej 
ureja skrb za začetnike, ki prvič stopajo na šolske 
poti in ne poznajo vseh nevarnosti, ter skrb za 
ostale učence, ki se po dolgih počitnicah razi-
grani vračajo v šolo. V zadnjih letih se je ta akcija 
uveljavila kot skupna akcija vrste sodelujočih – od 
šol, policije, lokalnih skupnosti, svetov za vzgojo in 
preventivo, društev, staršev, upokojencev …
DRSC – Svet za vzgojo in preventivo v cestnem 
prometu je pripravil knjižico Prvi koraki v svetu 
prometa za starše prvo- in drugošolcev ter Varno 
šolsko pot, ki opozarja vse voznike in druge ude-
ležence v prometu, da se šolarji vračajo na šolske 
poti in morajo biti še posebej previdni.
Kot obvezno opremo za osnovnošolce v prvem in 
drugem razredu nalaga Zakon o varnosti cestnega 
prometa uporabo rumene rutice in odsevnika, 
ki sta jih zagotovili Zavarovalnica Triglav in Zava-
rovalnica AS.
Mercatorjev Lumpi v vzgojno-preventivni akciji 
Lumpijeva varna pot v šolo na obešankah in 
plakatih nagovarja in svetuje pravilno ravnanje v 
prometu.
Pogovori na razrednih urah
- Vožnja pod vplivom alkohola – Alkohol vsako leto 
samo v Evropi povzroči več tisoč mrtvih v prometnih 
nesrečah.
- Neprilagojena hitrost – Zmanjšanje povprečnih 
hitrosti za 1 km v naseljih pomeni 4 % manj pro-
metnih nesreč.
- Varnostni pas – Če bi stopnja uporabe varnostnih 
pasov narasla na najvišjo raven, bi bilo vsako leto 
rešenih več tisoč življenj.
Policija je pripravila publikacijo (v obliki delovne-
ga zvezka) Policist Leon svetuje, namenjeno 
učencem 5. razreda, njihovim staršem, učiteljem 
in vsem, ki lahko kakorkoli pripomorejo k vzgoji 
in zagotavljanju splošne varnosti otrok. Zvezek 
obravnava različne teme, kot so nasilje med 
vrstniki in v družini, vandalizem, droge, uporaba 
pirotehnike in interneta, varna smuka in kopanje, 
uporaba bančne kartice … Teme v petih šolskih 
urah (lahko pri razrednih urah) predstavijo vodje 
policijskih okolišev ob pomoči učiteljice. Na po-
vabilo šol pregledajo avtobus, ki pelje učence na 
ekskurzijo, pripravljeni pa so tudi spremljati učence 

PREVENTIVNE AKTIVNOSTI 
NA PODROČJU VARNOSTI CESTNEGA 
PROMETA V ŠOLSKEM LETU 2008 /2009

na kolesarskih športnih dnevih.
 Zveza združenj šoferjev in avtomehanikov je 
pripravila likovne in literarne natečaje ter aktivne 
oblike vključevanja učencev v različne prometne 
dogodke, na primer spretnostna vožnja s kole-
som.  
Šolska prometna služba, ki naj bo organizirana 
v okviru šole in pomaga učencem pri prečkanju 
ceste na nevarnejših mestih v okolici šole.
Mednarodni teden mobilnosti – 22. septem-
ber je v EU razglašen kot dan brez mojega 
avtomobila, z namenom promocije alternativnih, 
bolj zdravih in bolj ekoloških načinov prevoza. Pri-
pravijo naj se akcije za seznanjanje z varno vožnjo 
v mestu za učence, ki so v preteklem šolskem letu 
opravili kolesarski izpit.
Projekt Pasavček, ki poteka skozi celotno šolsko 
leto, je usmerjen predvsem na otroke od 4. do 12. 
leta starosti ter spodbuja uporabo otroških sedežev 
in varnostnih pasov. V letošnjem letu bo razširjen 
tudi na uporabo varnostnih pasov pri odraslih.
Akcija Bodi preViden opozarja na dosledno 
upoštevanje prometnih pravil za pešce in uporabo 
odsevnih predmetov v pogojih slabše vidljivosti in 
je namenjena otrokom in starejšim.
V tednu otroka, od 6. do 12. oktobra 2008, so 
potekale tradicionalne aktivnosti, ki jih organizirajo 
na osnovnih šolah s pomočjo občinskih SPV. Za 
vse razrede se pripravijo prometne vsebine primer-
ne starosti otrok (npr. risanje, lutkovne predstave, 
pregled koles, fizikalni in kemični preizkusi hitrosti 
in sil, izpušnih plinov v prometu, Jumicar, obiski 
županov in predstavitev svojega videnja prometne 
situacije v šolskem okolišu …)
Evropska unija je razglasila 13. oktober za 
evropski dan prometne varnosti. Na ta dan je 
načrtovana akcija Ulice otrokom, v kateri želimo 
za ta dan zapreti ulice v okolici šol in vrtcev po 
Sloveniji, kjer bi lahko potekala otroška igra. Ne gre 
za glavne ceste v naselju, ampak za takšne ulice, 
ki bi jih lahko z dolgoročnejšimi ukrepi preuredili v 
območja umirjenega prometa, kjer je hitrost vozil 
omejena na 5 km/h in imajo šibkejši udeleženci 
prometa (otroci, starejši) prednost.
 Usposabljanje za vožnjo kolesa – vsaka 
osnovna šola mora ponuditi učencem možnost 
usposabljanja za vožnjo kolesa. Za samostojno 
vožnjo so učenci sposobni, ko so stari 10 let in 
opravijo kolesarski izpit. Program predvideva teo-
retični del usposabljanja, vožnjo na spretnostnem 
in prometnem poligonu ter vožnjo v dejanskem 
prometu.
Z akcijo Varno kolo se na šolah preverja tehnično 
stanje koles, ki jih vozijo učenci. Tehnično neopo-
rečno kolo dobi nalepko Varno kolo.
DRSC – SPV z akcijo Bistro glavo varuje čelada 
že vrsto let spodbuja uporabo čelad in oblikuje 
pozitiven odnos do uporabe kolesarskih čelad.
Šolska, občinska in državno tekmovanje Kaj 
veš o prometu so dodatna spodbuda za učenje 
prometnih pravil, razvijanje spretnosti in pravilne 
vožnje v prometu med otroki.

Nada Javh, Svet za preventivo 

in vzgojo v cestnem prometu

DRUŠTVO LIPA – 
UNIVERZA ZA 
TRETJE ŽIVLJENJSKO 
OBDOBJE DOMŽALE 
JE ODPRLO VRATA
Tudi pri nas so se končale poči-
tnice, toda v LIPI nismo bili brez 
druženja. Lepo smo se imeli v  Po-
letni šoli  v Ratečah in na morju, na 
čudovitih  izletih na Grossglokner-
ju, v italijanskih Dolomitih Tree 
Cimah, na belopeških jezerih in 
Sv.Višarjih. Ponosni smo na našo 
skupino kolesarjev, ki so si s kole-
si ogledali bližnjo in daljno okolico 
ter se udeležili petih kolesarskih 
maratonov. Pohodniki in planinci 
so se vsak teden napotili v planine 
in gore. Osvojili so že precej vrhov, 
toda bolj kot nadmorska višina, 
je pomembno, da uživajo v naravi 
in prijetnem druženju. Od naše 
dejavnosti med počitnicami ne 
smemo pozabiti likovnih razstav in 
extemporov, katerih so se udeleži-
le članice likovnega krožka.

Ko se je bližal konec počitnic, smo 
si uredili naše prostore. Večinoma 
smo sami opravili vzdrževalna dela 
in naše učilnice nas pričakujejo lepo 
urejene. Delo v izobraževalnih obli-
kah in drugih krožkih, ki je potekalo 
že lani, se je začelo 1. oktobra in 
bo potekalo po ustaljenem urniku. 
Med novimi oblikami je največ inte-
resa za računalniško izobraževanje, 
zanimivi so etnologija in  predavanja 
po sledeh narodnega sporočila, iz 
umetnostne zgodovine, zgodovine 
religije ter zgodovine in kulture tujih 
narodov, likovne in keramičarske 
delavnice ter različne oblike športa 
in rekreacije.
Še imate možnost, da se nam pri-
družite. Informacije dobite na tel.: 
041/727-873.

Metka Zupanek
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OŠ MENGEŠ

V ŠOLI
V mesecu oktobru kar nekaj ur sloven-
skega jezika namenimo govornim va-
jam. Učenci lahko izbirajo med različ-
nimi temami (pripoved, opis osebe ali 
prostora). Pred pripravami za govorni 
nastop se pogovorimo tudi o kriterijih 
za ocenjevanje, tako da natančno vedo, 
kaj se ocenjuje in kaj je pomembno pri 
vsakem govornem nastopu. Letos so 
bili ti nastopi zelo dobri. Izbrala sem 
dva, čeprav bi lahko kar vse. 

Janže: Moje prve nepozabne minute 
Vsepovsod lahko slišimo in beremo, kako 
se spreminja zemeljsko površje, tempera-
ture zraka, povečuje se ozonska luknja, 
čedalje več je potresov in hudih neurij z 
orkani, ki so se začela pojavljati tudi že v 
Evropi. Takega neurja je bila pred kratkim 
deležna tudi Slovenija.Povedal vam bom, 
kako sem ga doživel. Doma smo navajeni, 
da gremo zgodaj v posteljo, malo poklepe-
tamo ali pa gledamo televizijo do 21. ure.
Tako je bilo tudi tistega dne. Zunaj so se 
slišale dežne kaplje, ki so enakomerno 
padale na streho. V daljavi je bilo slišati 
močno grmenje in nebo je velikokrat 
osvetlila strela. Nenadoma pa je začelo 
pihati tako močno, da je mami vstala in 
šla pogledat k oknu, kaj se dogaja. Videla 

je, kako se smreke v vetru nagibajo proti 
naši hiši. Naše smreke so zelo visoke in 
rastejo kot v drevoredu.Tudi visoka breza, 
ki raste tik ob hiši, se je nevarno majala in 
grozila, da nam bo razbila streho. Vihar 
se je stopnjeval. Zaradi vetra in močnega 
dežja sploh nisem nič videl skozi okno, le 
strele, ki so švigale sem in tja so mi s svojo 
svetlobo kazale grozoto, ki se je odvijala 
zunaj. Bilo me je tako strah, da sem se 
stisnil k mami in se z odejo pokril čez glavo. 
Mamo sem prosil, če gremo lahko v klet, 
kjer bi bilo varneje za nas. Bal sem se, da 
se bodo drevesa zaradi silnega vetra, ki 
je preraščal v orkan, zlomila in padla na 
našo hišo. Toda oči je rekel, da ne bo nič 
hudega in ostali smo v sobi. Mislim, da je 
bilo tudi mami zelo strah. Divjanje vetra 
je trajalo okoli pol ure, nato pa se je vse 
umirilo. Še dolgo po tem se nisem mogel 
umiriti, misli so mi švigale po možganih in 
mi niso pustile spati. Za vse te spremembe 
je kriv človek in njegov odnos do narave. 
Želim si, da bi se mi vsi, čeprav smo še 
majhni, zavedali, kako pomembna je skrb 
za naše okolje. Kajti če ne bo dreves, ne 
bo kisika, če ne bo čebel, ne bo rastlinja, 
če ne bo ... Ne bo prihodnosti.

Jaka: Moja sestra 
Rad bi vam opisal svojo sestro Špelo. Sta-
ra je 13 let. Ima rjave lase, ki ji segajo do 

ramen in sive oči. Je visoko in suho dekle. 
Ker je starejša od mene, mi veliko pomaga 
pri domačih nalogah. Pogosto se med 
učenjem tudi skregava, ker ne popusti, 
dokler se določene snovi ne naučim. Je 
pridna učenka, zato se udeležuje številnih 
šolskih tekmovanj. Zelo rada ima šport in 
večkrat se prepirava, kateri šport bova 
gledala po televiziji. Špela ima najraje ko-
šarko, ki jo tudi trenira že tretje leto.Poleti 
je veliko kolesarila s prijatelji, udeležila 
pa se je tudi dveh kolesarskih maratonov. 
Letos je dobila mobitel, ki je postal njen 
neločljivi prijatelj, saj ga nikoli ne pozabi 
vzeti s seboj. Kar se tiče pospravljanja, je 
bolj lene narave. Ko vstopiš v njeno sobo, 
vidiš, da v njej vlada večni nered. A ona se 
v tej zmešnjavi zelo dobro počuti. Od hrane 
ima na jedilniku najraje čokolešnik, nutelo, 
pizzo, sadje, kruhove cmoke in govejo 
juho. Zelo rada ima tudi čokolado, bon-
bone in sladoled. Kadar se pogovarjava o 
prihodnosti, mi zaupa, da se bo vpisala na 
gimnazijo in nato na pravno fakulteto. Rada
bi postala pravnica, da bo lahko pomaga-
la ljudem v stiski. Ker jo imam zelo rad, 
upam, da se ji bo želja uresničila. Želim si, 
da bi bila še dolgo tako dobra prijatelja.

Nada Javh, 

razredničarka 5. b razreda

POLICIST 
ZA EN DAN
V petek, 26. septembra, je bil za Mateja 
Škofica, učenca 5. b razreda, prav pose-
ben dan. Namesto v šolo sva odšla na 
PP Domžale, kjer je bil Matej »policist 
za en dan«. Sprejel naju je vodja okoliša 
Uroš Aljaž. Najprej naju je odpeljal na 
ogled prostorov na policijski postaji. 
Matej se je seznanil z delom in pogoji 
za delo, ki jih imajo policisti. Ogledal 
si je tudi opremo, ki jo pri svojem delu 
potrebujejo. Nato sva si ogledala vozni 
park. Prav posebno zanimiva je bila 
oprema policistov specialcev. Matej se 
je oblekel in poskusil, kako je s tako 
težko opremo teči. Ni bilo prav lahko. 
Sledilo je terensko delo, še prej pa si je 
Matej oblekel varnostni jopič in na glavo 
dal čepico OTROK POLICIST, ki jo je poleg 
odsevnega traku dobil za darilo. Med vožnjo 

smo poslušali obvestila, ki so bila namenje-
na policistom, in po številu le-teh jim dela 
res ne zmanjka. Matej je na cesti preverjal 
hitrost voznikov in bil je presenečen, ker 
nihče ni vozil več, kot je dovoljeno. Je pa 
opazil številne nepravilnosti. Nekaj avtomo-
bilov ni imelo prižganih vseh luči, tovornjak 
je stresal pesek za seboj, en avtomobil je 
bil celo brez registrske tablice. S policistom 
Urošem sta ustavila avtomobil in preverila 
dokumente. Voznico sta opozorila, da ji ne 
dela sprednja leva luč. Ker smo imeli še 
nekaj časa, se je Matej seznanil tudi s tem, 
kako na policiji jemljejo prstne odtise, kaj 
z njimi naredijo in tudi sam poskusil vzeti 
svoj odtis na steklu. Delo policistov ga je 
zanimalo in gospod Uroš mu je z veseljem 
odgovarjal na številna vprašanja. Nato sva 
se poslovila in se polna vtisov odpeljala 
proti domu. 
Rada bi se zahvalila Urošu Aljažu, ker je 
pripravil to akcijo in si vzel čas za naju. Vem, 
da je ob obilici drugega dela to težko.

Nada Javh, učiteljica 5. b razreda
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OŠ MENGEŠ, KNJIŽNICA

MOJE ŽELJE, MOJ DOM
Začelo se je novo šolsko leto. Za eno šolsko leto sem dobila 
nove učence, učenci pa so dobili drugo učiteljico. Kar nekaj 
časa traja, da se navadimo drug na drugega, vendar se vsak 
dan bolj poznamo, si zaupamo, se trudimo biti prijazni drug do 
drugega in si pomagati med seboj. V mesecu septembru več 
časa namenimo pogovorom. Pogovarjali smo se tudi o željah, 
ki jih imajo, o njihovih načrtih in domu. Včasih so rekli, da se 
želje ne uresničijo, če jih poveš naglas. Pa to ne drži. Prav je, 
da imamo želje in načrte, takšne, ki se lahko uresničijo in  smo 
zanje pripravljeni tudi sami kaj narediti in se potruditi. Včasih 
pa imamo, pa ne le otroci, tudi odrasli, želje, ki so zelo, zelo 
težko uresničljive. Vedno me najbolj stisne pri srcu, kadar si 
kdo od učencev želi očeta, mamico, ki ju nima, želijo pa si tudi 
bratcev in sestric.
Lara: Imam veliko želja in dobre načrte za prihodnost. Moje želje 
se nanašajo na uspeh v šoli in na živali. Moja največja želja je, da 
bi dobila psa. Želim tudi, da bi moji muci Miki in Šeki živeli še zelo 
dolgo. Za naslednje počitnice si želim, da bi se moja družina z letalom 
odpeljala v Turčijo. Moji načrti za prihodnost so, da bi kot skrbnica 
delala v živalskem vrtu in da bi imela lepo družino.
Gašper:  V  hiši v Mengšu živim s starši in sestro že 10 let. S sestro 
si deliva sobo. Največ časa preživim v dnevni sobi. Imamo tudi dva 
ljubljenčka, ki živita v kuhinji. To sta dve zlati ribici. Okoli hiše se v 
poletnih mesecih zelo rad vozim s kolesom. Rad imam svoj dom, 
ker se v njem počutim varnega.
Ana: Moja velika želja je, da bi se naučila jahati. Imela bi svojega 
konja, velikega črnega, z belo liso na glavi. Na nogah bi imel bele 
nogavičke in bil bi prijazen. Ko bom velika, se bom preselila nekam, 
kjer bom lahko imela konja.
Lara: Doma sem v Mengšu, na Ropretovi cesti 27. Živim v zgornji 
etaži enonadstropne hiše. Z bratom Markom imava vsak svojo, zelo 
veliko sobo. Zraven moje sobe je kuhinja z jedilnico in prehod v 
dnevno sobo. V jedilnici imamo veliko kmečko mizo z jedilnim kotom 
za 15 oseb. Poleg bratove sobe so spalnica, shramba in kopalnica. 
Naše stanovanje je zelo prostorno in svetlo, zato se doma dobro 
počutim.   
Jaka: Kot vsak desetletnik imam tudi jaz veliko želja. Moja največja 
želja je, da bi imel veliko prostega časa. Lahko bi se več družil 
s prijatelji in igral košarko. Zelo rad bi imel mobilni telefon, da bi 
lahko poklical prijatelje in si dopisoval z njimi. Ker se učim igrati na 
harmoniko, si želim, da bi večkrat igral z orkestrom. Moji načrti za 
prihodnost pa so, da bi dobro zaključil šolanje, imel  službo, v kateri 
bi se dobro počutil in veliko zaslužil. Imel bi tudi lep avto.
Kaja: Moj delovni prostor je moja soba, ki je marelične barve. V njej 
je belo pohištvo in igrače. Računalnika nimam, imam pa radio in 
lahko vadim ples. Vrata imam polepljena s posterji svojih najljubših 
pevcev. V sobi delam domače naloge in se vanjo zatečem pred 
svojim bratom. Želim si še večjo sobo. 
Nejc: Naša hiša stoji na Ropretovi cesti, v bližini gozda in bajerja. 
Je velika in prostorna. V pritličju imamo garaže, kurilnico, shrambo, 
delavnico in kopalnico, v nadstropju pa imamo bivalne prostore. 
Vsi prostori imajo veliko oken, zato je stanovanje svetlo in zračno. 
Z bratom imava vsak svojo sobo v drugem nadstropju. Tu je tudi 
velika kopalnica in spalnica mojih staršev. V naši hiši je prijetno in 
domače, zato sem rad doma. 
Matej: Moj delovni prostor je moja soba. V njej sta dve okni, pisalna 
miza, omara za oblačila, knjižna omara in radiator. Postelja je lepo 
pospravljena, na njej pa so plišaste igrače. Je velika in široka, da 
lahko udobno zaspim. Priznanja spravljam na polico ali v predale 
pod pisalno mizo. Na pisalni mizi imam vse, kar potrebujem za delo: 
zvezke, puščico in učbenike.  

Nada Javh, 

učiteljica 5. b razreda

KNJIŽNICA DOMŽALE ENOTA MENGEŠ

v ČETRTEK,
30. oktobra 2008,
ob 17. uri

VABI OTROKE NA 
USTVARJALNO JESENSKO DELAVNICO,

kjer se bomo poslovili od 
stare knjižnice in ustvarili 
izdelke, ki bodo polepšali 
nove prostore.

Vabljeni otroci od četrtega leta dalje.
Predhodno se prijavite pri knjižničarkah.

knjižničarki Zdenka in Barbara

Knjižnica Mengeš bo svoja vrata predvidoma zaprla 3. novem-
bra in jih znova odprla 3. decembra – v novih prostorih.
Knjižne police že pokajo po vseh šivih, število uporabnikov raste, 
njihove zahteve in potrebe so vse obsežnejše in končno se res 
lahko veselimo skorajšnje selitve v precej večje prostore, kjer bodo 
mnoge čudovite knjige po prisilnem služenju v temni kleti in stiskanju 
na prepolnih policah spet zagledale beli dan, zadihale in ponovno 
opravljale svoje poslanstvo. 
Knjižničarki Zdenka in Barbara pa imava za vse vas, bralce in ostale 
uporabnike knjižničnih storitev, veliko prošnjo, da nam po svojih 
močeh pomagate pri selitvi knjižnice. Kako?
Do 30. oktobra 2008 si lahko izposodite čim več gradiva, ki vam 
je na voljo v knjižnici in ga vrnete šele ob ponovnem odprtju. Rok 
izposoje bo avtomatično podaljšan do ponovne otvoritve. S tem 
dejanjem boste prispevali k hitrejši in enostavnejši selitvi.
Prav tako sporočava staršem nadebudnih malčkov, ki obiskujejo 
pravljične urice v knjižnici, da med selitvijo pravljičnih uric ne bo. O 
ponovnem pričetku boste pravočasno obveščeni.
Vizija svetle, uporabnikom prijazne knjižnice v Mengšu, se počasi, 
a vztrajno uresničuje in glede na vaša številna vprašanja verjameva, 
da se vsi skupaj zares veselimo novih prostorov!

knjižničarki Zdenka in Barbara

KNJIŽNICA DO

VABI
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Teden se je zaključil, tako v veselje otrok kot vzgojiteljic, ki so imele 
s pripravo teh zanimivih vsebin kar nekaj dodatnega dela. Pravijo 
pa, da za njihove Sončke ni nobeno delo odveč.

mami Tina  

VRTEC

VRTEC MENGEŠ 

ZA OTROKE, STARE OD 3 DO 6 LET, 
KI NE OBISKUJEJO VRTCA, 

ORGANIZIRA CICIBANOVE 
USTVARJALNICE, 

KI POTEKAJO VSAK TOREK, 
OD 16.00 DO 17.30, 

V ENOTI SONČEK, ZORANINA ULICA 5. 

Cena ustvarjalnic je 10 evrov mesečno 
in se obračuna po položnici. 

Informacije in prijava: tel.: 01/7237500 in 041/812-005 
ali email: soncek@vrtec-menges.com 

(kontaktna oseba Anita Lulik). 
Pridružite se nam, pričakujemo vas!

TEDEN OTROKA V VRTCU SONČEK
V Vrtcu Sonček so vzgojiteljice svoje male Sončke prijetno 
presenetile z zanimivimi predstavitvami. Vsebine so se dnevno 
menjale, najbolj pa so bili veseli obiska svojih dedkov in babic. 
V oktobru so posebno pozornost namenili tudi požarni varno-
sti in s kratkimi slikovnimi zgodbami povečali znanje otrok o 
možnostih povzročitve ognja in njegovih nevarnostih.
Vgojiteljice vrtca Sonček so svojim Račkam, Miškam, Ptičkom, 
Zajčkom, Ribicam, Sovicam in Sončkom pripravile pravi otroški 
program. V ponedeljek so z delavnico odtisov dlani spodbujali 
otroško kreativnost ter na dvorišču pripravili pravo razstavo. Najbolj 
so presenetili svoje mamice in očete, ko so jim bahavo razkazovali 
svoje umetnine. Poleg ustvarjalnosti  so vzgojiteljice  s športnimi 
igrami spodbujale tudi gibalne sposobnosti in športnih iger se je 
vsaka skupina udeležila po svojih zmožnostih. 

V torek je babica Ogla presenetila vse skupine s svojimi spletenimi 
volnenimi izdelki. Največ navdušenja so pokazale punčke, saj so v 
pletene izdelke oblačile svoje otroke. 

V sredo je bila prva abonmajska predstava, z naslovom »Vsi otroci 
sveta«, ki se je otrokom zdela posebej zanimiva. V četrtek je vrtec 
obiskal Mihov dedek lovec ter s seboj prinesel nagačeno lisico. 
Otroci so bili navdušeni nad pravo lovsko obleko ter odgovori na 
njihova vprašanja, ki so bili zelo zanimivi in izvirni.
V petek so vrtec obiskali babice in dedki ter se pri igri pridružili 
svojim vnukom. Navdušeni stari starši so se vključili v skupine in 
kar težko zapustili vrtec, še posebej, ker so jih s svojim otroškim 
zavajanjem otroci vabili k vedno novi igri.
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Študentski klub Domžale

PISANA IN RAZGIBANA JESEN 
V DOMAČIH KONCIH
Ker smo že kar precej zakorakali v šolsko leto, nas zelo kmalu 
čakajo že prve počitnice! In temu primerno je tudi dogajanje na 
domačih tleh. Po zelo aktivnem oktobru nas čakata še pika na i kot 
KostanjVinoGlasba party pred klubskimi prostori in super uvertura 
v november – veliko tradicionalno Brucovanje v Domžalah! Ne 
manjkaj in se imej super! 
Oktober nam je postregel z marsičim zanimivim, od vandranj in potepanj po 
Sloveniji in tujih pokrajinah (Češki, Hrvaški, Avstiji ...) do začetkov zimskih 
aktivnosti (smučanje, bordanje in uživanje na mrzlem zimskem soncu). 
Nekaj dogodkov je bilo organiziranih tudi na toplem, v klubskih prostorih: 
filmski maraton, večer pokra, spustili smo se tudi po adrenalinski suho 
sankaški poti na Straži in še in še! Vse ali zastonjsko ali pa po izključno 
študentskih cenah! Več informacij in foto galerije skoraj vseh dogodkov 
se nahajajo na klubski spletni strani www.studentski-klub.si! Posrfaj, se 
informiraj in se zraven še pošteno nasmej! 
A pravo jesensko vreme že skrbi za hitro spreminjanje zelene listnate barve 
v raznorazne in barva naravo v tople odtenke. Sadeži dreves zorijo in se 
želijo čim prej zasidrati v toplo zemljo, a nekaj njih bomo mi prestregli in 
si jih sposodili ... Tako bo z grozdjem, ki si ga bomo v tekoči obliki privo-
ščili z velikim veseljem, velikim kostanjem, ki ga bomo še vročega jedli v 
poljubnih količinah. Ne bo manjkal glasbeni vložek ... za nas bodo igrali 
Golden Shower Band z disko ritmi in DJ Kobayashi, ki nas bodo greli še 
skozi ušesa! Vse to in še veliko več se bo dogajalo pred Študentskim 
klubom Domžale, ki si je – tako kot že omenjeni letni čas – nadel novo 
preobleko, kjer si bomo lahko spočili utrujene ali žalostne oči. Svetle in 
prijazne hiše sredi Domžal, ki kar vabi noter, v klubske prostore, ne boste 
mogli zgrešiti, zato le pogumno stopite vanjo in si privoščite čaj, kavo, skok 
v medmrežje ali pa kakšen popust, super izlet v naslednjih dneh, zanimivo 
aktivnost, novo znanje ... Ali pa le klepet in nasmejano urico! 
V petek, 24. oktobra, vabljeni na KostanjVinoGlasba zabavo, kjer se bomo 
dobili stari domžalski prijatelji in letošnja jesen. Vsi skupaj bomo zagotovo 
ustvarili vzdušje, ki se ga bomo še dolgo spominjali. Dva tedna kasneje se 
bomo že preselili v Halo komunalnega centra, kjer bomo bruce in brucke 
krstili na njihovem krstu na prehodu iz srednješolskega v študentsko 
življenje! Letos se bo brucovanje zgodilo prej, v začetku novembra (in ne 
na koncu, kot je bilo v navadi prej), saj je dvorana sicer ves čas zasedena! 
Na spletni strani www.studentski-klub.si lahko najdete vse o brucovanju, 
lahko pa si ogledate tudi foto galerijo prejšnjih brucovanj v Domžalah (in 
skoraj vseh ostalih dogodkov). Naj te le še spomnim na potrdilo o vpisu, 
ki ga na klubu rabimo, da preverimo tvoj dijaški oziroma študentski status, 
da boš lahko koristil/a vse popuste in bonuse dijaških in študentskih let. 
Ob prvem obisku pa potrebujemo še tvojo malo fotografijo. 
Se vidimo!

Ana Strnad

TABORNIŠKE NOVICE
Pozdravljeni!
Jesen je že obarvala naravo z vsemogočimi jesenskimi barvami, 
nas pa obdarila s sončnimi in toplimi dnevi. Lepi dnevi, brez dežja, 
nam pri tabornikih pridejo zelo prav, saj le tako lahko izpeljemo naše 
akcije po programu, ki pa se ponavadi seveda odvija v naravi.
Vsako šolsko leto se pri tabornikih začne z vpisom novih in starih članov. 
To je letos potekalo  v začetku septembra, v petek, 26. septembra, pa 
smo priredili zbor vseh tabornikov našega rodu. Namen je bil, da se med 
seboj spoznamo in novim članom na kratko predstavimo, kdo taborniki 
sploh smo in s čim se ukvarjamo. Po kratki predstavitvi smo se posedli 
okrog ognja in na žerjavici spekli banane s čokolado ter se ob sladkanju 
pogovarjali in tako spoznavali drug drugega. Tako smo zaključili nekakšen 
uvod v novo šolsko leto in se s tem pripravili na vodove sestanke in večje 
akcije, ki nas čakajo v prihodnosti.
Prva večja akcija je bila izpeljana v soboto, 4. oktobra. Čeprav je prejšnji 
dan močno deževalo, smo se vseeno opogumili in odšli v bližnji gozd na 
lov za kostanjem. Kostanja nismo našli, smo pa bili zato bolj uspešni pri 
nabiranju gob. Po dobrih dveh urah hoje smo končno prišli do naše hišice, 
kjer nas je čakalo le še najlepše. Otroci so se predali igri in ustvarjanju, 
starejši pa smo jim medtem spekli kostanj in skuhali čaj. Ko smo se najedli 
dobrot narave, smo počasi zaključili naš kostanjev dan in odšli domov. 
V četrtek, 30. oktobra, ste vsi taborniki od 17. ure dalje vabljeni v LGM, 
kjer bomo praznovali noč čarovnic. S seboj lahko pripeljete tudi prijatelja 
in mu predstavite tabornike. Lansko leto je bilo otrok zelo veliko, zato 
upamo da bo tudi letos tako, saj vam obljubljamo, da bo program pester 
in zanimiv. Zaključili bomo ob 19. uri, ko bomo čarovnice pregnali tja, od 
koder so prišle.
Z naravo k boljšemu človeku!

                                                          propagandistka Teja

MLADI
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NOVA POSLOVNA ENOTA AŠ ŠMARCA
Po dobrem letu dni, ko je svoje nove prostore odprla na Slamnikarski 
ulici v Domžalah, tokrat Avtošola ŠMARCA odpira novo poslovno 
enoto tudi v Mengšu, na Slovenski cesti 11.
Tudi tu se bodo kandidati za voznike motornih vozil lahko usposabljali 
v teoriji in praksi o zakonitostih sodobnega prometa pod mentorstvom 
strokovno usposobljenih predavateljev ter učiteljev in učiteljic vožnje.
Kot pravi direktor avtošole Borut Žagar, so samo v letošnjem letu z nad-
povprečnim uspehom do vozniškega izpita popeljali že preko 500 voznic 
in voznikov. Z odprtjem nove poslovne enote si zastavljajo še višje cilje in 
želijo vpeljati še boljše metode dela, ki bodo kandidatom in kandidatkam 
dodatno olajšale pot do želenega vozniškega izpita.

                  

prod. BURNIK
Mengeš, Prešernova c. 3,
tel.: 01/729-68-70,
E-mail: menges.2485@trgoavto.si
                                   
DEL. ČAS: od 8. do18. ure
SOBOTA: od 8. do12. ure

AKCIJA ZIMSKIH 
PNEVMATIK

35 % in DODATNIH 
5 % POPUSTA

POPUST VELJA ZA VSE VRSTE PLAČILA.

V MENGŠU NOVA PRIDOBITEV – SALON 
ZA NEGO IN RAZVAJANJE LAS 
Mlada podjetnica Teja Gradišek iz Kamnika se je »pogumno« od-
ločila, da po šestih letih delovanja v Kamniku svojo poslovno pot 
nadaljuje v Mengšu, kjer je konec septembra odprla svoj salon za 
nego in oblikovanje las. Poleg izključno naravnih preparatov se pri 
Teji svojim strankam posvečajo še na malce drugačen način.
Na moje vprašanje, zakaj se je odločila ravno za Mengeš, mi je Teja od-
govorila: »Rada imam nove izzive in novo okolje, dolgo časa sem iskala 
»pravo« lokacijo za moj novi salon. Pri izbiri lokacije sem bila še posebej 
previdna, kajti eden od pogojev je bil, da lahko moje stranke enostavno 
parkirajo v bližini salona, kajti želim jim le najboljše.«
Teja v svojem novem salon uporablja proizvode naravne lasne kozmetike 
priznanega francoskega proizvajalca. Pravi, da dandanes ljudje čedalje 
pogosteje povprašujejo po naravnih preparatih in kozmetiki. Svojim 
strankam tudi svetuje, kako priti do zdravih in lepih las. »Glede na to, da 
vsakodnevni stres v veliki meri vpliva tudi na zdravje lasišča, naše stranke 
pri umivanju las še posebej razvajamo z nežno masažo lasišča in vratu. 
Želim si, da se pri nas umirijo in da pri nas pozabijo na vsakdanje skrbi in 
naglico,« zadovoljno pove Teja. 
V naslednjih dneh bo v salonu tudi brezplačni pregled lasišča s mikro ka-
mero, ki pokaže, v kakšnem stanju je lasišče. Po Tejinih besedah marsikdo 
ne pozna stanja svojega lasišča in rado se zgodi, da z napačno nego las 
stanje samo še poslabšamo. Za točen datum pregleda lasišča se lahko 
pozanimate kar pri njih v salonu, na Slovenski cesti.

Katarina Karlovšek

Vabimo vas v gostilno 
Dobenski hram na Dobenu, 

kjer vam nudimo dnevno svežo ponudbo enolončnic, 
odlične pečenice in krvavice s kislim zeljem in ajdovimi 

žganci ter jedi po naročilu.
Ob koncu tedna vas vabimo na sveže pečene svinjske 

krače ter sobotna in nedeljska kosila.
Pripravljamo martinovanje, veseli december z živo 

glasbo ob koncu tedna in silvestrovanje! 
Sprejemamo rezervacije za razna praznovanja, kot so 
obletnice, rojstni dnevi, birme in ohceti do 80 oseb.

Informacije in rezervacije: 
tel.: 041/673-653 ali e-mail robert.belentin@telemach.net.

Vabljeni tudi na ogled spletne strani www.dobenski-hram.si.
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KOLIKŠNA JE CENA SLAVE?
V zadnjem času se naši športniki, predvsem udeleženci Olimpijskih 
iger na Kitajskem, v javnih občilih sprašujejo, kako bodo živeli ozi-
roma preživeli po končani športni poti. Kot da so največji reveži, 
brez najmanjših osnovnih sredstev za življenje. Najbolj bode v oči 
izjava najboljšega med njimi, atleta Primoža Kozmusa, ki je dodobra 
pretresla slovensko javnost.
Spoštovani Primož Kozmus, ponosen sem bil na vas pred začetkom 
olimpijskih iger, ko ste si edini upali napovedati vašo odlično uvrstitev, in 
po tekmovanju, ko ste po prejemu zlate medalje peli Zdravljico. Danes 
nisem več! Gospod Kozmus, vaša izjava (Slovenske novice, 6. septembra 
2008), da boste zapustili državo, če ne bo izpolnila vaših pogojev, me je 
osupnila. Kar odidite, gospod Kozmus! In vsi drugi športniki, ki razmišljate 
enako, pojdite za njim! Želim vam, da bi tam, kamor boste že šli, zajemali z 
zlato žlico, če vam jo bodo dali! Samo ne vračajte se čez pol leta skesani 
in ponižni kakor nekdanja športnica! Zdaj ste v očeh ljudi junaki, potem 
boste bedaki. Vzemite si za vzgled Mira Cerarja, Bojana Križaja, Jureta 
Franka, Matejo Svet, Andraža Vehovarja (še bi jih lahko našteval), ki so 
poleg udejstvovanja v vrhunskem športu tudi doštudirali oziroma pridobili 
poklic in so še danes ugledni državljani deželice na sončni strani Alp, 
kljub končani športni karieri.
Verjemite mi, da tujina reže trši kruh, kakor ga jeste doma. Gospod 
Kozmus, menda ne mislite, da so vaše roke, ki mečejo kladivo (menda 
ne osem ur na dan?), vredne več od rok, ki dan za dnem garajo, zato da 
dobijo pol manjšo plačo od vas oziroma nizko pokojnino? In vendar vam 
teče delovna doba in od države dobivate 800  mesečne plače, čeprav 
delovnega mesta še nikoli niste videli. Da ne govorim o denarnih nagra-
dah, ki jih dobivate na tekmovanjih – tudi zlata medalja vam je navrgla lep 
kupček denarja. In potem se sprašujete, kako boste živeli po končani 
karieri. Če boste vse, kar ste zaslužili doslej, pametno unovčili (o čemer 
sploh ne dvomim), ne boste živeli slabo. Mislim, da  nadpovprečno! To 
velja tudi za vaše somišljenike. 
 Vem, da se tega dobro zavedate tudi sami, vendar poskusiti ni greh, 
kajne? Prav je in želim vam, da si življenje ustvarite tako, da vam bo dobro 
in lepo, vendar ne na plečih davkoplačevalcev. Gospod Kozmus, ali še 
veste, kateri dan, uro in minuto ste vrgli kladivo za zlato medaljo? Jaz vem 
le še, da ste jo osvojili. In veliko je vredna, vendar ne milijonov, ki bi jih 
radi potegnili iz naših žepov. Zdaj moledujete okrog politikov, kdo vas bo 
podprl pri vaših prizadevanjih. Rajši vprašajte ljudi, kaj oni mislijo. Ljudje 
vas imajo radi in so na vas ponosni. Kar pa zadeva vaše zahteve, vas ne 
bi podprl niti en odstotek teh občudovalcev. Naj vas spomnim: pokojni 
Leon Štukelj je osvojil 20 medalj, od tega osem zlatih, in brez pomoči 
države dočakal sto let. Pa ni umrl zaradi pohlepa po denarju! Še manj 
zaradi lakote in uboštva!

Jože Brojan

LOČEVANJE ODPADKOV
Javno podjetje Prodnik je letos izdalo knjižico z navodili o ločeva-
nju odpadkov, ki jo lahko dobite tudi v vseh knjižnicah. To je zelo 
lepa gesta podjetja, ki je v lasti občin Domžale, Moravče, Mengeš, 
Lukovica in Trzin, da svoje uporabnike in občane širše seznani z 
načini ločevanja odpadkov. 
Ko prebiramo to knjižico so v točki 1. zapisali, zakaj bi ločevali. Čisto in 
urejeno okolje je vrednota, za katero si moramo prizadevati vsi. 
Odpadki, ki bi sicer končali na odlagališču in bremenili naše okolje, 
postanejo v drugačni obliki spet uporabni. Zavedati se moramo, 
da je mogoče dve tretjini vseh odloženih odpadkov predelati ali 
znova predelati. 
Kaj lahko storim jaz?
Odpadki so naša skrb, saj smo mi njihovi povzročitelji. Ponujena nam je 
možnost, da svoje odpadke ločimo in s tem zmanjšamo količino odloženih 
odpadkov. Izkoristimo jo! Živimo v družbi, ki živi hitreje, potrebuje in kupuje 
več. Vsak izdelek in njegova embalaža pa končata kot odpadek. Ločeno 
zbiranje odpadkov, ki vam ga predstavljamo, pomeni skrbno, strokovno in 
premišljeno odbiranje odpadkov, ki jih zbiramo na posebnih mestih – eko-
loških otokih. Napačno odložen odpadek lahko onesnaži ostale, pravilno 
ločene surovine, ki tako postanejo neuporabne za nadaljnjo predelavo in 
jih je potrebno odložiti na odlagališču. Podrobno tudi navajajo in opisujejo 
način reciklaže. Zakaj vam vse to pišem spoštovani občani in uporabniki? 
Da si bo še kdo ogledal in prebral ta dober priročnik, ki mu bo prišel prav 
ob sedaj sprejetih enormnih podražitvah storitev PRODNIK d.o.o. in zato, 
ker do sobote, 4. oktobra, do 11.15 nisem verjel občanom, sedaj pa sem 
to videl na lastne oči, da javno komunalno podjetje PRODNIK d.o.o. 
ločene odpadke z ekoloških otokov ne odvaža ločeno, temveč 
da jih vse skupaj pomeša z ostalimi odpadki – kraj dogodka pri 
Osnovni šoli Preserje – ekološki otok. Glede na to, da imamo tudi za 
te storitve tudi zabojnike za ločeno zbiranje odpadkov, sem slišal in sedaj 
tudi verjamem, da tudi z njimi ravnajo enako. Ne pomaga izgovor, da to ni 
možno, saj ekološki otoki za ločeno zbiranje odpadkov stojijo že več let. 
Kaj to pomeni, preberite v priročniku PRODNIK d.o.o. Pri branju priročnika 
sem se videl kot JAZ in KAJ LAHKO STORIM ter opozoril na to nedopu-
stno dejanje podjetja Prodnik d.o.o., ki opravlja to storitev za vse zgoraj 
navedene občine. Menim, da bi podjetje moralo pojasniti uporabnikom 
teh storitev, zakaj postopajo v nasprotju s svojimi navodili uporabnikom. 
Ne verjamem, da bi delavci tako delali na lastno odgovornost, saj so jim 
verjetno nadrejeni tako naročili. Dobiček je dobiček! Fran Milčinski je v 
zgodbi o Butalcih napisal tako »Če sam ne znam, bom pa druge učil«.  
Upam, da smo se tudi uporabniki teh storitev kaj naučili zato jim plačajmo 
le tisto, kar res delajo, ne pa knjižnih navodil! Kako bomo učili otroke in 
odrasle, kako je prav, če pa prav javni izvajalci lahko delajo, kar se jim zljubi 
in se požvižgajo na vse predpise, kaj šele na svoja navodila in etiko.

Danilo Kastelic

PRODNIK d.o.o. iz ekološkega otoka stresa vse 

na en tovornjak, ki pobira smeti!?

ZAHVALA PGD TOPOLE
PGD Topole se zahvaljujemo za hitro pomoč pri 
črpanju vode iz skladišča. Zaradi poškodbe glavne 
vodovodne cevi nam je voda dvakrat zalila kletne 
prostore, ki so bili polni papirja in kartona. Le hitra 
pomoč je pripomogla, da je bila škoda manjša. 
Hvala lepa še enkrat.

Kartonaža Aleš
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Predčasno je Občinski svet sprejel sklep o ločenem pobiranju 
organskih odpadkov, izveden z izhodišča Programa oskrbe 
organskih odpadkov pri njihovem odstranjevanju. Izvajalec 
pobiranja, Javno komunalno podjetje Prodnik, je ob zadolži-
tvi poslal na naslove občanov anketni list, v katerem so bila 
vprašanja, povezana z zbiranjem in osebni odnos – mnenje 
občanov do tega. Rezultat anketirancev ni znan, saj rezultati niso 
bili objavljeni. Ne statistično in ne osebno. Ali občani do tega nimajo 
pravice? Ve le občinska samouprava? Za sprejem sklepa je predpo-
stavljeno, da so občinski svetniki sprejeli in dali soglasje predloženem 
izdelku – pravila in cenik izvajalca – v dobri veri za korist občanov. 
Toda občinska uprava je svetnike zagotovo razočarala. V sprejem 
jim je predala strokovno nepreverjen predlog, čeravno si kaj takega 
ne bi smela privoščiti, saj je s tem pokazala svoje (ne)razumevanje 
in nestrokovnost (nesposobnost, pišmeuharstvo?) ter za večino 
občanov škodljivost  sprejetega odloka urejanja odvoza organskih 
odpadkov. Rezultat pobiranja dokazuje, da niso ničesar preverjali. 
Pa je bilo potrebno imeti samo voljo do branja, da se seznanijo, kdo 
je dolžan ločiti in predajati organske odpadke. In tudi velikost stro-
ška pri tem. Vse je zelo podrobno zapisal predsednik vlade Janez 
Janša, v izdani odredbi v začetku meseca junija letos. Med drugim v 
drugem odstavku 9. člena navaja, da obveza ne velja (z nekaj več 
besedami) za tiste, ki imajo urejeno lastno kompostišče. In v Občini 
Mengeš je to večina. 
V odredbi je način stroškovne obremenitve občanov določil, da se 
mora odvoz obračunavati po teži, katerega je mogoče samo iz tega 
vrednotenja pretvoriti v ekvivalent volumna. Zapisano je tudi določilo, 
s katerim je bila izrecno navedena zahteva pridobitve predhodnega 
soglasja vlade k ceni v primeru njene spremembe ali uvedbe cene 
novi storitvi. Za Občino Mengeš ni nikjer mogoče preveriti, da se je to 
spoštovalo. Polno gostobesedja za zelo preprosto navedbo datuma, 
kdaj je naš cenik vlada odobrila!!!
Toda tudi pri uveljavljenem se soočimo z obračunom, katerega 
občinski svet ni preveril. Je bila upravičenost uveljavitve sedanje 
cene izhajajoče iz povprečne norme ustvarjanja organskih odpadkov 
posameznega občana pravilna? In za kolikšno število občanov šte-
je? Je ustrezna ocenitev teže in pretvornika za ekvivalent volumna? 
Kdaj bodo odpadki tehtani, kakor zavezuje odredba? Vse skupaj 
predstavlja osnovno izhodišče stroškovnika, ki občanom omogoča 
zasledovanje pravilnosti zaračunanega!
Nujen je tudi odgovor, na kateri osnovi je občinska uprava izločila 
dele Občine Mengeš iz obveze ločevanja organskih odpadkov? 
Saj vse skupne naselitve v občini presegajo določilo izhodišča, ki 
predpisuje obvezo – poseljenost najmanj 5 občanov na km2. So v 
izločenih delih brez večstanovanjskih zgradb? V tej povezavi je tudi 
vprašanje, od kdaj v Občini Mengeš ureja komunalne storitve Prodnik 
po svoji izbiri in ne po nalogu in sprejetih obvezah s strani občinske 
uprave? Imamo premajhen delež lastništva podjetja ali kadrovsko 
nismo dorasli upravljanju?
Lahko pričakujemo, da bo zrelost in strokovnost le zamenjala volon-
terstvo in samovoljo?

Aleksander Markovčič

P.s.: Komunalno podjetje Kranj je njihovim občanom v njihovo upo-
rabo že spomladi za ceno 5 evrov ponudilo in pripeljalo zabojnike za 
kompostiranje organskih odpadkov. Lahko primerjamo? 

PRAVILNOST LOČEVANJA 
BIO ODPADKOV OD OSTALIH TODA 
BISTVENE NEPRAVILNOSTI PRI IZVEDBI

IZVEDENA DELNA OBNOVA CESTE 
JARŠE-MENGEŠ IN GRADNJA 
ASFALTIRANE CESTE NA GOBAVICO
V OO LDS Mengeš se že več mandatov zavzemamo za realizacijo 
obeh projektov. Veseli smo realizacije in podpiramo prizdevanja pod-
župana Aleša Janežica, da bi realizirali tudi naše druge obljube.
V petek je bila uradna otvoritev asfaltirane ceste na Gobavico. S tem smo 
omogočili varen prevoz stanovalcem in ostalim obiskovalcem. Seveda 
pa smo si, zaradi množičnejšega obiska, naložili še večjo skrb za našo 
naravno dediščino. 
V preteklem mandatu so bila že večkrat rezervirana sredstva za izgradnjo 
ceste Jarše-Rodica, saj z omejitvijo hitrosti prav gotovo ne rešujemo var-
nosti na omenjenem odseku. Sedaj bomo z obnovljenim in razširjenim 
cestiščem vsi uporabniki varnejši. 
V prihodnjem letu bomo z gradnjo obvoznice v celoti sanirali omenjeno 
cestišče in udeležencem v prometu zagotovili potrebno varnost. Do konca 
mandata nas čaka še nekaj projektov, med njimi prav gotovo eden po-
membnejših – izgradnja telovadnice ob OŠ Mengeš. Na rednem meseč-
nem srečanju so člani IO OO LDS Mengeš pohvalili občino za pridobljena 
državna sredstva za izgradnjo kanalizacije v Topolah in kompletno obnovo 
Prešernove ceste.

OO LDS Mengeš

ODLOČITEV PROTI RAZPISU REFERENDUMA
Na 19. seji Občinskega sveta Občine Mengeš je bila ena izmed 
točk dnevnega reda tudi »Razpis referenduma ZA ohranitev alpske 
vode izpod Krvavca in ZA sodelovanje pri obnovi Krvavškega vodo-
oskrbnega sistema«. 
O razpisu datuma referenduma je na svoji seji odločal Občinski svet. 
Odločitev, ki smo jo sprejeli, ko smo nasprotovali razpisu referenduma, je 
bila sprejeta kot posledica odločanja o smiselnosti razpisa referenduma, 
seveda na podlagi predstavljenih strokovnih mnenj. Nikoli se ne bi mogli 
odločiti proti čisti, pitni alpski vodi izpod Krvavca. To je prav gotovo v na-
sprotju z vsemi normami, ki jih kot svetniki spodbujamo in zagovarjamo. 
Vendar na Krvavcu ni čiste pitne vode – ta voda je že pri samem izvoru 
tako mehansko kot kemično obdelana, da zadosti potrebnim standardom. 
Hkrati pa že danes, pred izgradnjo večjih porabnikov v občinah Cerklje, 
Vodice in Komenda, v poletnih mesecih čutimo pomanjkanje. Zaradi 
zgornjih in tudi drugih razlogov predlagano referendumsko vprašanje nima 
pomena in bi bila potrebna finančna sredstva lahko porabljena drugače. 
Drugi del vprašanja govori o odločitvi za sodelovanje pri obnovljenem 
krvavškem vodovodu. Tu ne gre za obnovo starega vodovoda, ampak se 
odloča o finančnem vložku za novograjen vodovod. 
Vsi trije svetniki zagovarjamo, da se občina poveže in ustvari možnost vsaj 
dveh vodnih virov – tako alpske vode kot vrtin. Vendar pa je predpogoj 
prav gotovo zagotovitev čiste pitne vode in seveda zadostne količine te 
vode, tudi v Občini Mengeš. 
Teže svoje odločitve se popoloma zavedamo in podpiramo neposredno 
odločanje vas, občanov in občank, vendar ne o vprašanjih, ki so umetno 
in politično ustvarjena ter pomenijo nabiranje političnih točk s finančnimi 
sredstvi občinskega proračuna, ki so že brez tega dovolj obremenjena. 
Prav gotovo bi si bilo za razjasnitev zgoraj zapisanih dilem dobro prebrati 
zapisnike oziroma pregledati posnetke sej prejšnjega mandata, kjer so 
bila stališča takratnega župana povsem drugačna. 

Franc Hribar, Marija Sitar, Tina Železnik

Vsem občanom in občankam se zahvaljujemo za izkazano podporo 
naši stranki in kandidatki Zdenki Cerar. Občinski odbor bo s svojimi 
člani in strokovnjaki še naprej aktivno sodeloval pri oblikovanju politik 
v Občini Mengeš in vas o tem v glasilu tudi sproti obveščal. 

OO LDS Mengeš
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OBČINSKI SVET, KOLUMNA

POROČILO 19. SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE MENGEŠ
Tokratna seja je potekala v četrtek, 18. septembra. Na dnevnem 
redu je bilo potrebno obravnavati 8 točk, za kar so svetnice in 
svetniki porabili dobre tri ure in pol časa. Potrditvi dnevnega reda 
in sprejetju zapisnika 18. seje so sledile pobude in vprašanja 
svetnic in svetnikov, katere si lahko, kot običajno, preberete v 
občinskem glasilu. V naslednji točki je župan Franc Jerič podal 
predlog glede sofinanciranja študija v tujini, in sicer za Miha Kosca 
in Erika Košaka, v višini 10.000 EUR za posameznega študenta, 
v času rednega šolanja, od 1. 10. 2008 dalje, kar je OS tudi 
sprejel. Pod točko štiri je Urška Kmetec iz podjetja Eco Consulting 
predstavila Lokalni energetski koncept Občine Mengeš, ki med 
drugim vsebuje analizo trenutnega stanja na področju oskrbe in 
porabe energije, oceno potenciala energije ter predloge rešitve 
na področju bodoče oskrbe in porabe energije v občini (predlog 
ukrepov, programov in projektov). Po razpravi ter posredovanju 
mnenj pristojnih odborov so člani OS predstavljen energetski 
koncept soglasno sprejeli. Predstavnik podjetja Gratel d.o.o., 
Dušan Kočevar, je skupaj z Andrejem Urbancem iz občinske 

uprave predstavil možnosti izgradnje širokopasovnega omrežja v 
Občini Mengeš, ki bo uporabnikom omogočalo hitro in vsestransko 
komunikacijo ter praktično neomejen, hiter in cenovno ugoden 
dostop do najsodobnejših storitev informacijske družbe. Svetnice 
in svetniki so po razpravi in posredovanju mnenj odborov zadolžili 
občinsko upravo, naj takoj začne s postopkom izgradnje. 
V naslednji točki so člani OS, po razpravi ter predstavitvi mnenj 
odborov, po hitrem postopku sprejeli rebalans k proračunu za leto 
2008, ki ga je predstavila direktorica Občinske uprave Občine 
Mengeš, Marija Kos. Slednja je v predzadnji, sedmi točki, seznanila 
OS s poročilom o realizaciji Odloka o proračunu Občine Mengeš v 
obdobju od 1. 1. 2008 do 30. 6. 2008. V zadnji točki je predsednik 
»KVIAZ-a« Peter Gubanc podal obrazložitev predloga o imenovanju 
Marije Sitar kot predstavnice lokalne skupnosti v Svet zavoda Dom 
počitka Mengeš. Po razpravi je bil predlog k imenovanju sprejet. 
Naslednja seja bo v četrtek, 23. oktobra. Vabljeni!
 

Urban Ropotar 

VOLITVE V PARLAMENT 2008
V imenu Slovenske demokratske stranke in v svojem imenu 
se zahvaljujem za prejete glasove na septembrskih držav-
nozborskih volitvah na voliščih četrte volilne enote, okraja 11, 

ki obsega Občino Domžale (večino njenega desnega brega 
Kamniške Bistrice) ter občini Mengeš in Trzin. Zahvaljujem se 
družini, sodelavkam in sodelavcem ter podpornikom za po-
moč in sodelovanje pri organizaciji in izvedbi volilne kampa-
nje. Za organizacijo soočenj gre posebna zahvala županom 
občin Trzin, Mengeš in Domžale (vrstni red soočenj). Morda 
le predlog za prihodnjič: glede na slab obisk (ne)opredelje-
nih volivcev predlagam objavo soočenj na internetu oziroma 
neposredni internetni in interaktivni prenos. “Odmevnost” 
sedanjih soočenj je minimalna in je kljub zanimivosti bolj 
podobno prepričevanju prepričanih.
V našem okraju je bilo oddanih 8,9 % več veljavnih glasov kot leta 
2004. SDS je dobila 77 glasov več, kar pa je bilo zaradi višje ude-
ležbe za 1,8 % manj kot pred štirimi leti. Isti kandidat je takrat prejel 
29,11 % (3634) glasov, letos pa 27,30 % (3711) glasov. Skupni 
procentualni rezultat je SDS izboljšala v Občini Trzin (+ 0,76 %) in v 
Občini Mengeš (+ 0,12 %), v Občini Domžale pa poslabšala (-3,47 
%). Procentualno je bila SDS, v primerjavi z letom 2004, boljša: 
v Depali vasi, Domžalah (zahodni del do Stoba), Srednjih Jaršah 
in Preserjah ter v starem Trzinu in na šestih od devetih voliščih v 
Občini Mengeš (Topole, OŠ Mengeš (prej Zora), Glasbena šola I 
in II, Loka in Dobeno). V Občini Trzin je bila najboljša udeležba (71 
%) in tudi več kot pol manj (0,67 %) neveljavnih glasov kot v občinah 
Domžale (64,05 %/1,68 %) in Mengeš (66,10 %/1,43 %).
Izbira med kandidati je bila zelo dobra, takorekoč vrhunska in s 
tem tudi konkureca. Zahvala za korektnost, čestitke za dosežene 
glasove, še posebej zmagovalcu SD, dr. Habetu. Daljši komentar 
in podatke objavljam na spletni strani.
Glasovi me zavezujejo, da obljubljeno izpolnim kot posameznik 
oziroma kot stranka SDS, ki delujemo v javnem interesu in za našo 
domovino Slovenijo. Nadaljeval bom s skrbjo za projekte v teku, za 
reševanje problemov, še posebej okoljskih, urbanističnih, izobra-
ževalnih, prometnih in podjetniških. Pri tem delu vas vabim k sode-
lovanju. Skupaj bomo zagotovo zmogli več. Obiščite mojo spletno 
stran in se mi javite s svojimi predlogi, mnenji in problemi.

mag. Tomaž Štebe, kandidat SDS za poslanca

www.tomazstebe.sds.si, tomaz.stebe@gmail.com 

tel.: 051/372-782
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Podobno kot prejšnjič se tudi v tokratnem članku ne želimo 
prepirati in prepričevati prepričanih, vendar ne moremo 
ostati ravnodušni, saj damo z molkom prav ravno tistemu, 
ki glasno manipulira z ljudmi. V kontekstu s tem bi se radi 
odzvali na pisanje gospe Justine Jerič v eni od prejšnjih 
številk Mengšana. 
Lahko vam verjamemo, gospa Justina Jerič, v dobronamerno 
pisanje, pa vendar ne razumemo, zakaj je potem potrebnega 
toliko prirejanja in spreobračanja besed? Kako lahko napišete, 
da voda iz vrtin vsebuje »ogromno pesticidov in nitratov«? Od 
kje vam ta podatek? Zakaj neprestano zagovarjate samo vodo 
s Krvavca, ko pa ste bili tudi sami prisotni na izredni seji občin-
skega sveta (6. november 2007), poslušali strokovnjake ter nato 
glasovali za vodo iz vrtin na Mengeškem polju (glej zapisnik). Bili 
ste seznanjeni, da bo tudi po obnovi vodovoda s Krvavca vodo 
potrebno filtrirati in klorirati, kot se to počne sedaj. Prav tako 
so nam pojasnili, da gredo občine Cerklje, Komenda, Šenčur, 
Vodice in del Kranja v obnovo krvavškega vodovodnega sistema 
samo zato, ker (po raziskavah) nimajo takšnih vodnih zalog, kot 
jih ima Občina Mengeš. In to kvalitetne vode! 
Nihče od prisotnih strokovnjakov nas ni nagovarjal, naj odstopimo 
od obnove krvavškega vodovoda, temveč so nam povedali, da 
je odločitev izključno naša. Poleg tega je njihovo delo izvajanje 
strokovnih analiz za pridobivanje vode po celi Sloveniji, zaradi 
česar jih politične igrice prav nič ne zanimajo. Kakorkoli že, 
odločitev vseh nas svetnikov je bila res težka. Vendar smo se 
(vključno z vami) na podlagi predstavljenih dejstev odločili »za 
vrtine na Mengeškem polju«. Seveda je vodja vaše svetniške 
skupine, gospod Tomaž Štebe, v tem videl krasno politično mo-
žnost samopromocije ter skupaj s posameznimi somišljeniki iz 
tega naredil politiko. V preteklosti je, kot župan, tudi sam zaviral 
postopek obnove krvavškega vodovoda. Slednje je na eni izmed 
občinskih sej pojasnil gospod Čebulj, župan Občine Cerklje 
(glej posnetek občinske seje). Še več, gospod Štebe je bil eden 
največjih kritikov krvavškega vodnega zajetja, sedaj pa je ta voda 
kar naenkrat najboljša in nenadomestljiva – pravi alpski biser?! 
Ponovno vas sprašujemo, zakaj so vsi svetniki glasovali za vrtine, 
razen gospoda Štebeta, ki se je glasovanja vzdržal, čeprav so 
bile v prejšnjem mandatu ravno vrtine tako zelo zaželene? S tem 
se samo še bolj potrjuje, da je zgodba o vodi in civilni iniciativi 
zgodba gospoda Štebeta. Očitno se še vedno ne more sprijazniti 
ter preboleti izgube županskega mesta, zaradi česar nasprotuje 
prav vsemu. 
Pa še to: ali je pošteno do prebivalcev naše občine, da del 
občanov pije, po vaši logiki, »zdravo pitno vodo« s Krvavca, del 
pa »onesnaženo vodo z nitriti in nitrati« iz vrtin!? Skladno z va-
šimi trditvami in trditvami gospoda Štebeta je vseeno, če se del 
občanov zastruplja, del pa pije čisto vodo s Krvavca. Res se ne 
bi čudili, če bi kdo tožil prejšnjega župana, ker se del občanov 
toliko let zastruplja z vodo iz vrtin. Nekako bi vas še razumeli, če 
bi se zavzemali in se borili za krvavško vodo, katere bi bili deležni 
vsi občani Občine Mengeš. Vse to pa je še bolj nelogično, saj 
ravno vidva, gospa Jerič in gospod Štebe, pijeta vodo iz vrtine 
M-1 Žeček, pa do sedaj ni bilo od vas slišati niti ene pripombe na 
kvaliteto vode iz vrtin. Prav tako ne s strani občanov; celo pohvalili 

so njeno kvaliteto. Mimogrede, v vednost vsem: iz vrtine M-1 Že-
ček se napajajo naslednje ulice: Koblerjeva, Baragova, Gregčeva, 
Ropretova, Glavičeva, Cankarjeva, Maistrova, Hribarjeva, Ul. dr. 
Zajca,  Murnova, Slomškova, Zadružniška, Zoranina, Trubarjeva, 
Dalmatinova, Stara pot, Liparjeva ulica – južno do Jelovškove, 
Slovenska cesta – južno do Grobeljeske, Jelovškova ulica do 
Šubičeve, ter naselja: Loka pri Mengšu, Jablje (kmetijski institut 
in grad), Spodnje in Zgornje Dobeno, Trzinska in Grajska cesta. 
Ostali deli občine se napajajo iz zajetja Krvavec. Seveda pa lahko 
v določenih situacijah, predvsem na mejah obeh sistemov, zaradi 
vzdrževanja ali zagotavljanja nemotene vodooskrbe prihaja do 
napajanj iz različnih smeri. 
Po vsem tem pa ste na eni naslednjih sej, gospa Justina Jerič, 
izjavili, da ste bili zavedeni. Sprašujemo: od koga ste bili zave-
deni? Morda od nas svetnikov ali strokovnjakov? Morda pa je bil 
pritisk vašega nadrejenega v stranki le prevelik, da ste morali na 
seji preklicati svoj glas.
Ne boste verjeli, tudi pri obvoznici je zgodba podobna: na vsak 
način hoče gospod Štebe prikazati in/ali dokazati nesposobnost 
občinske uprave, čeprav nam je vsem, tudi vam, gospa Jerič, 
predstavnik iz DARS-a povedal, da podhod ni možen. Možen 
pa ni, ker ni bil vnesen v projektno dokumentacijo takrat, ko 
je bil čas za to, in sicer v času županovanja gospoda Štebeta. 
Predstavnik DARS-a je sicer dejal, da je podhod morda izvedljiv, 
vendar je potrebno izdelati novo projektno dokumentacijo, kar pa 
lahko pomakne samo realizacijo obvoznice tudi za pet let ali pa je 
morda sploh ne bo. Torej se moramo občani in občanke vprašati, 
ali želimo obvoznico brez podhoda sedaj ali pa s podhodom čez 
pet let oziroma morebiti celo nikoli?
Gospa Jerič, bodite tudi malo samokritični in priznajte, da  so 
zgoraj omenjene trditve dejstva. Seveda lahko takšno in drugačno 
namerno nagajanje z vaše strani in strani gospoda Štebeta priča-
kujemo tudi pri športni dvorani. Zato vas na tem mestu  ponovno 
sprašujemo, kje je sedaj tisto vaše »dobronamerno« pisanje. 
Mislimo, da bi se lahko gospod Štebe enkrat sam zamislil nad 
sabo, zakaj edini vsemu nasprotuje in zakaj je toliko svetnikov 
odšlo s seje, kar se do sedaj še ni zgodilo. Očitno so naveličani 
neprestanih podtikanj, sprenevedanja, manipulacije ter s tem 
njegove samopromocije. 
Na koncu pa vas še enkrat sprašujemo, ali je tako delovanje res 
v »skupno dobro«? Upamo le, da bodo občanke/ni v našem pi-
sanju prepoznali, za kaj gre. V naši listi se popolnoma zavedamo, 
da so to zadeve, ki so preresne, da bi se šli takšne in drugačne 
dobičkonosne igrice, kot smo jim npr. priča na ravni države. 
Želimo si in potrudili se bomo, da bi se prav vsi občani Občine 
Mengeš počutili dobro in jim bo bivanje v občini v veselje. Prav 
tako pa s strani občank in občanov nismo dobili mandata, da bi 
na tak ali drugačen način zadovoljevali potrebe po vladanju, kot 
jih nekateri na vsak način hočejo. Želimo si, da ljudje ne bodo 
nasedali manipulacijam in da bodo znali presoditi racionalno in  
na podlagi dejstev. 
Člani liste in župan bomo na vsa vprašanja občank in občanov 
Občine Mengeš z veseljem odgovorili.

Lista za Občino Mengeš in njen razvoj

KDO SI ŽELI MANIPULACIJE?
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MEDNARODNI LIKOVNI BIENALE 2008 
Letos je bil bienale 8., 9.in 10. avgusta na 
Veliki planini. Slikarji iz Nemčije, Hrvaške, 
Bosne, Ukrajine in Slovenije so v lepem pla-
ninskem okolju v različnih tehnikah, primernih 
predvsem  za slikanje v naravi, ustvarili več kot 
sto slik. Ob akademskih slikarjih so ustvarjali 
tudi amaterski slikarji, ki so bili v preteklih letih 
nagrajeni z Zlato paleto Slovenije. Na bienalu 
sta slikala dva člana našega društva – Handi 
Behrič in Miloš Dekić – ostali naši nagra-
jenci pa se koloniji iz osebnih razlogov niso 
pridružili. Tovrstne kolonije imajo namen, da 
slikarji spoznavajo kulturo drugih narodov ter 
da medsebojno izmenjajo ustvarjalne ideje. 
Petdeset prisotnih slikarjev je izrazilo željo, da 
se mednarodne kolonije nadaljujejo.

SLIKARJI ZA KARITAS
Luč v otroških očeh odpira nove razse-
žnosti vesolja, približa nas skrivnosti 
stvarstva. 
Poglej otroške oči … (Phil Bosmans)
Na svoj način smo vsi otroci, tudi tisti, ki so iz 
različnih razlogov odvisni od dobrodelnosti. 
Razveseli nas pozornost. Da bi prižigali luči 
v očeh, se slikarji enkrat letno zberejo na Si-
njem Vrhu pri Ajdovščini in s svojimi likovnimi 
izdelki skušajo pomagati. Kolonije »SLIKARJI 
ZA KARITAS« se vsako leto udeleži Handi 
Behrič. Letos je s svojo lepo gesto – podaril 
je deset svojih grafik – gotovo prižgal kakšno 
lučko.

KIPARSKA DELAVNICA
Septembra smo pričeli z »novim šolskim le-
tom«. Po vročem poletju se je naglo shladilo. 
Nenavadno nizke temperature nas silijo k 
razmišljanju, kako hitro bomo morali prižgati 
peči.
Bliža se razstava Zlata paleta Slovenji 2008 
– KIPARSTVO, zato smo se dogovorili, da 
bomo organizirali kiparsko delavnico. Vsi smo 
pridno gnetli glino, a izdelki večinoma niso bili 
primerni za razstavo. Nekaj ustvarjalcev je od-
skočilo od povprečja z vnaprej, delno oziroma 
dokončno izdelanimi kipi. To so nagrajenci iz 
preteklih let, ki se že več let ukvarjajo tudi s  
kiparstvom. Ostali smo bili prepozni za resni 
pristop k precej zahtevni nalogi, a pravijo, 
da znanja ni nikoli preveč. To je bil moto za 
»umazano delavnico«.

SVETLOBA RADOMLJE
V tem letu smo obdelali dve zanimivi tematiki: 
TUDI ČRNA JE BARVA, za razstavo PODOBE 
GORENJSKE v februarju in konec avgusta – 

SVETLOBO. To sta tematiki za izziv slikarjem. 
Projekt je tokrat, kot medobčinsko srečanje, 
organiziralo KD SENOŽETI Radomlje. Ni 
tako enostavno! Vsekakor gre za kontrast, 
obdelovanje senc in predvsem za pomislek, 
kaj v resnici slikarstvo je.

RAZSTAVE V SEPTEMBRU
Otvoritve prodajne razstave v ZAKLADNICI 
DOBRIH IDEJ v Kamniku se je zaradi pro-
storske majhnosti udeležilo manjše število 
povabljencev. Med različnimi prodajnimi 
artikli, namenjenimi darilom, so slike MILICE 
TOMŠIČ dominirale v prostoru. Razstavljene 
slike, predvsem Miličini čudoviti pasteli, so v 
ponudbi do konca tega leta.
V MESING BARU v Mengšu je na ogled 
razstava grafik avtorice LEONIDE KOČAR 
GOROPEVŠEK. Avtorica se izraža predvsem 
v abstraktnem stilu, zato tudi njene grafike 
delujejo moderno in zanimivo. Razstava bo 
na ogled dva meseca.

MIHAELOV SEJEM
Tradicionalni Mihaelov sejem  v Mengšu  v 
zadnjih letih, poleg ustaljenih ponudb, vklju-
čuje tudi likovne ustvarjalne delavnice. V LD 

so mnenja o udeležbi  na sejmih različna, 
predvsem z vidika kvalitete naše ponudbe. 
Enotna odločitev je bila, da se z udeležbo na 
sejmu poskuša, predvsem mlade, navdušiti 
za likovno aktivnost. Mnenja smo tudi, da se 
družbeni dogodki in kultura prepletata, zato 
smo v času sejma vedno pripravljeni pripraviti 
kvalitetno razstavo na primernih razstaviščih. 
A ta so večkrat nedostopna, zato še vedno 
opozarjamo, da bi Mengeš potreboval likovno 
galerijo.

VABILO NA ZAKLJUČNO RAZSTAVO 
ZLATA PALETA SLOVENIJE 2008
V Kulturnem domu Mengeš bo 22. novembra 
2008, ob 18. uri, otvoritev razstave, na kateri 
bodo razstavljena izbrana dela z letošnjega 
izbora na tematskih razstavah: od risbe, 
grafike, realističnega slikarstva, abstrakcije, 
fotografije in kiparstva. Podeljeni bodo certi-
fikati za kakovost in zlate palete za leto 2008. 
Izbor del je nastal na posameznih razstavah v 
letošnjem letu  in odraža nivo likovnega ustvar-
janja ljubiteljskih društev Slovenije. Vsekakor 
so izbrana dela zapis časa, v katerem živimo, 
in sporočilo, da se likovna kultura razvija v 
okvirih družbe kot živ organizem. LD Mengeš 
je aktivno sodelovalo na vseh tematskih raz-
stavah, razen na razstavi fotografije.

Barbara Rabič

LIKOVNO DRUŠTVO MENGEŠ
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Letni koncert MePZ Svoboda Mengeš, z 
naslovom Ritmi z juga, se je zgodil 13. junija 
2008 v gradu Jable.
Koncert je izzvenel prav prisrčno – na povabilo 
zborovodkinje Nane Weber so vsi v dvorani 
zapeli pesem Na Gorenjskem je fletno. Lepo 
je bilo slišati pesem iz mnogoterih grl. Veselimo 
se številnih novih pevcev. Povezovalec Darko 
Mavser nas je v duhu pesmi in v njegovem zna-
čilno humornem slogu v vlogi turističnega vodiča  
popeljal od vzhodne Slovenije proti jugu. V pr-
vem delu koncerta smo zapeli nekaj slovenskih 
pesmi – Venci veili, Zbadljivka, Ženko bo z 
voza prevrnil, Mirna – Žalostna – Smešna, 

Miroslav Šušteršič, po domače Miro, je pred-
sednik mengeškega planinskega društva 
že tretji mandat – 10 let. V tem času se je v 
društvu dogajalo veliko zanimivih in prelo-
mnih stvari, med drugim je na OŠ Mengeš po 
mnogih letih začel delovati planinski krožek. 
Mirota smo povprašali, kako doživlja gore in 
kaj si misli o mladih planincih.

Pozdravljen, gospod predsednik. Kako se 
počutiš kot eden najbolj pomembnih planin-
cev v Mengšu?
Ja, predsednik planinskega društva sem že 
10. leto, tako da sem se na to funkcijo že čisto 
navadil.

Vemo, da si z gorami blizu že celo življenje ... 
Kako to?
V hribe sem začel hoditi, ko je bil mladinski odsek 
v Mengšu še zelo na začetku delovanja, to je bilo 
pred štiridesetimi leti. Dokaj hitro so me z marki-
ranih poti zvabila najprej brezpotja, potem pa tudi 
stene in snežne vesine. Od leta 1976 sem alpinist, 
od leta 1981 pa tudi gorski reševalec pri GRS 
Kamnik. Bil sem tudi načelnik AO-ja. Alpinizem 
sem vzel zelo resno in rezultat tega je množica 
preplezanih smeri v domačih gorah, med njimi tudi 
prvenstvene in tiste najtežje. V osemdesetih sem 
odšel na himalajsko odpravo pod osemtisočak 
Lhotse, ki je bila ena najštevilčnejših in uspešnih 
jugoslovanskih alpinističnih odprav. Osvojil sem 
tudi 7492 m visok vrh Nošak v Himalaji, danes 
pa se posvečam predvsem turnemu smučanju in Skupaj na vrhu Križa letos poleti.

LETNI KONCERT MePZ SVOBODA MENGEŠ 
IN PIKNIK S FOLKLORNO SKUPINO SVOBODA MENGEŠ

Šürka je Tisa -naslov koncerta Ritmi z juga pa je 
dal slutiti, da smo se tokrat v pesmi sprehodili po 
naših bivših republikah – zapeli smo dve hrvaški 
– melodično medjimursko Čuk sedi in živahno 
dalmatinsko Farandine moj. Malce zahtevnejši 
sta bili pesmi iz Makedonije – Doletale, doleta-
le  in iz Bosne Bosanska rapsodija.

Piknik
Na povabilo predsednika folklorne skupine 
Svoboda Mengeš, Eda Revna, smo se pevci 
radi udeležili skupnega srečanja. Vstopnica je 
bila »prinesi nekaj sladkega ali slanega, še naj-

bolje, da spečeš sam«. Folkloristi so se zares 
odlično odrezali: z okusnim golažem in mesom 
z žara smo si potešili lakoto, v hudi vročini smo 
komaj gasili žejo, pa tudi za miganje je bilo po-
skrbljeno. Pomerili smo se v odbojki, nekateri 
pa so se razgibali ob zvokih dveh harmonik in 
kitare. Še najbolj »luštno« so se imeli tisti na 
gugalnici. Osrednji dogodek  srečanja je bila 
petdesetletnica folklorista Dareta. Razveselil se 
je slastne torte z njegovim portretom in klobuka, 
okrašenega s pavom. Hvala organizatorjem za 
prijetno preživet dan.

Olga Pavlin

hribolazenju po Alpah.
Kako na društvu razvijate delo z mladimi 
planinci?
Naš MO je kar precej dejaven, še posebej na 
vsakoletnih poletnih planinskih taborih, ki so vsako 
leto na drugem koncu Slovenije. Letošnji tabor je 
že 30. po vrsti, torej letos obhajamo zelo častitljiv 
jubilej. Predvsem preko tabora sporočamo mladini 
in otrokom, da je hoja v hribe zabavna, prijetna in 
zdrava dejavnost. Lansko leto je na OŠ Mengeš 
začel delovati tudi planinski krožek, ki povezuje 
in privablja še večje število otrok. V društvu se 
trudimo, da bi čim večjemu številu mladih pri-
bližali tudi domače gozdove (Rašica, Gobavica, 
Dobeno), saj je lahko zelo lepo tudi na izletu, 
kamor se nam ni treba pripeljati z avtom. Na vsa-
koletni Trim pohod Rašica vabimo Mengšane že 
vrsto let, saj je gozd vedno nekoliko drugačen in 
ob vsakem letnem času zanimiv cilj za družine in 
posameznike. Radi bi predvsem povečali število 
članov markacijskega odseka, zato vabimo vse 
mlade, ki jih to plemenito delo zanima, da se 
pridružijo dejavnim markacistom.

Kam bi nas odpeljal na izlet, če bi na nas 
mlade hotel narediti res lep vtis? Kako bi 
otroke in mladino »okužil« s hribi, če še 
nikoli niso bili na planinskem izletu?
To je pa zelo težka odločitev, ker se meni zdi 
povsod lepo. Tudi sredogorje je lahko zelo 
čarobno, odvisno, ob katerem letnem času se 
tja odpravimo. Meni osebno so zelo pri srcu 
macesni, zato bi tudi mlade odpeljal nekam 

med macesne, verjetno v Karavanke ... Tru-
pejevo poldne se mi zdi zelo primerna tura za 
začetnike in za to, da nekoga očaramo z lepoto 
gorske narave.

Kaj za konec sporočaš mladim planicem?
Predvsem bi rad poudaril, da ste si izbrali najlep-
ši način za preživljanje prostega časa v naravi. 
Zelo pomembno se mi zdi, da planinstvo (kot 
tudi vse druge oblike ukvarjanja z gorami) gojimo 
skozi celo življenje. Narobe je, če opustimo tako 
lepo dejavnost samo zato, ker smo leni ali ker 
se našemu partnerju ali družinskim članom ne 
da hoditi v hribe. Vedno se najde primeren cilj 
za vsakogar! Človek si mora vzeti čas zase in ta 
čas je najlepše preživeti v naravi. Šteje pa seveda 
zgodba, ki vedno ostane v lepem spominu, in ki 
jo lahko posredujemo tudi tistim, ki žal ne morejo 
več hoditi v hribe. 
Miro, hvala za pogovor in še veliko lepih gor-
niških doživetij ti želim.

Pogovarjala se je Mojca Volkar.

POGOVOR S PREDSEDNIKOM PLANINSKEGA DRUŠTVA JANEZ TRDINA MENGEŠ
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Na Planini nad Horjulom se je 21. septembra končalo držav-
no prvenstvo v avtokrosu. Po štirih dirkah, polnih preobratov, 
je zadnja dirka postavila dirkače in klube na svoja mesta. 
V državnem prvenstvu se je dirkalo v treh divizijah: diviziji 
dirkalnikov do 1400 ccm, diviziji dirkalnikov do 4000 ccm 
in diviziji posebnih tekmovalnih avtokros vozil – buggy. 
Pred zadnjo dirko so bila prva mesta posameznih divizij, 
razen divizije dirkalnikov do 1400 ccm, še neodločena. 
Po razburljivi dirki, kjer so tekmovalci dirkali na vse, je žal 
nekaterim tekmovalcem uspelo doseči tudi nič. V diviziji 
»buggy« je Jure Sušnik, član ASC Mustang Domžale, z 
zmago na zadnji dirki osvojil naslov državnega prvenstva 
potem, ko je v sklepni vožnji vodečega v prvenstvu Matija 
Rakovca pri kontaktu z ograjo prehitelo tako lastno kolo 
kot tudi bodoči prvak. 

ZAKLJUČEK DRŽAVNEGA PRVENSTVA V AVTOKROSU 2008

V diviziji  dirkalnikov do 4000 ccm je Albin Jeriha, član RT Mu-
stang Litija, samo še potrdil vodstvo z zmago na zadnji dirki in tako 
tudi naslov državnega prvaka. V najbolj srčni diviziji dirkalnikov 
do 1400 ccm je bil naslov prvaka že pred zadnjo dirko v rokah 
Blaža Marna, a boj za drugo in tretje mesto je bil silovit. Priložnost 
za kolajno je imel tudi Peter Kosec iz Mengša, sicer član ASC 
Mustang Domžale, a je s poškodovanim dirkalnikom, ki je doživel 
tudi prevračanje, žal pristal na četrtem mestu na zadnji dirki in tudi 
v skupnem seštevku državnega prvenstva. Treh dirk za pokalno 
prvenstvo se je udeležila tudi edina ženska predstavnica v avto-
krosu, Andreja Kosec, ki je v letošnji sezoni pokazala, da včasih 
tudi dirkačice lahko krojijo boj za končno razvrstitev.

Rok Kosec

Foto: Cilka Plevel

DEVETI TURNIR 
V TENISU ZA POKAL LOKE
 
V začetku septembra smo na igriščih teniške sekcije 
Mengeš izpeljali že deveti teniški turnir. Sodelovalo je 
osem teniških mojstrov, med njimi tudi predstavnica ne-
žnejšega spola, Saša Dremelj. O dramatičnosti na igriščih 
ne gre izgubljati besed. Zagrizenost in borbenost vseh 
je bila na nivoju, še posebej v drugi polovici turnirja, ko 
so tekomvali za najboljša mesta. 
Končni rezultati:
1. mesto Marko Muzlovič
2. mesto Matjaž Loboda
3. mesto Saša Dremelj
Najboljši so prejeli pokale in praktične nagrade, za hrano pa 
je poskrbel naš vsem znani Šemso.V imenu ŠD Loka se pred-
sedniku teniške sekcije Mengeš zahvaljujem za brezplačno 
uporabo igrišč in prostorov ter gostoljubnost.
 

Matjaž Anžlovar,

 ŠD Loka pri Mengšu

DRUGI TURNIR 
V IGRANJU TAROKA
 
Brunarica v Športnem parku v Loki je bila 17. oktobra 
prizorišče že drugega turnirja v igranju taroka. Udeležba 
je bila velika, saj je bilo prijavljenih kar 16 igralcev. Sistem 
igranja je bil 3 + 1 v prvem in drugem kolu, v tretjem in 
četrtem kolu trojke in finale ponovno 3 + 1. Na preseneče-
nje vseh se je že v prvem kolu poslovil lanski zmagovalec 
Srečo Pogačar in nato iz kroga v krog še preostalih 11 
igralcev taroka. Finale je bilo več kot zanimivo, saj se do 
zadnjega kola ni vedelo, kateri igralec bo na koncu tudi 
zmagovalec. 
Razvrstitev finalistov po 12 krogih:
1. mesto Tomaž Troha
2. mesto Miro Pogačar
3. mesto Sebastjan Juhant
4. mesto Emil Žužek
Tekmovanje je potekalo v prijateljskem vzdušju in v fair playu.

 Matjaž Anžlovar,

 ŠD Loka pri Mengšu
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13. KOLESARSKA DIRKA 
VIPAVA – NANOS  
Dirka na Nanos, 13. septembra, zadnji vzpon v letu 2008, je tudi 
letos uspela v polni meri. Na 11,5 km dolgi progi iz Vipave preko 
Vrhpolja, kjer je bil leteči start, pa vse do Nanosa, se je na težki 
progi spopadlo 227 kolesarjev iz vse Slovenije ter sosednje Italije. 
Na dirki, ki je ponovno štela za Pokal Slovenije in državno prvenstvo 
kolesarjev amaterjev, masters in žensk, sta nekaj preglavic kolesar-
jem povzročala močna burja in napovedan dež, ki je pripomogel k 
manjši udeležbi. Vseeno je bilo pet mengeških tekmovalcev dobro 
uvrščenih:

Herbert Kotnik – 1. mesto (master H)
Primož Jeretina – 6. mesto (master B)
Peter Slatnar – 8. mesto (master C)
Janez Prešeren – 9. mesto (master F)
Rolando Lipar – 9. mesto (master B)

ŠD PARTIZAN MENGEŠ PLESNI STUDIO GENA

Novo šolsko leto se je začelo in s tem 
tudi nove šolske obveznosti.

Vabimo vas, da se sprostite na tečaju

HIP-HOP IN SHOW PLESA.
S tečajem in predstavitvijo smo pričeli v sredo, 1. oktobra, 

ob 17. uri, v mali telovadnici ŠD Partizan Mengeš.

Vadba bo vsako sredo od 17. 
do 18. ure in od 18. do 19. ure.

Vadbo bosta vodila mentor Gena Zeneli 
in vaditeljica Sanja Tomšič.

Več o Plesnem studiu Gena lahko 
izveste na spletni strani

www.gena.si, na elektronskem 
naslovu gzeneli@gmail.com, lahko pokličete na tel.: 051/ 

415-430
ali

na spletni strani ŠD PARTIZAN 
MENGEŠ, na e-naslovu 

partizan.menges@siol.net 
ali na tel.:041/771-398.

Dragi bodoči tečajniki, na treningih vam zagotavljamo veliko 
dobre volje, zabave in smeha, od vas pa 

pričakujemo sproščenost
 in veselje do plesa.

PRIDRUŽITE SE NAM!

SVETOVNO PRVENSTVO 
V KRONOMETRU – ST. JOHANN 
IN TIROL 
 
V prečudovitem, z gorami obdanem Tirolskem mestu St. Johann, se 
je konec avgusta odvijal Svetovni pokal amaterskega kolesarstva 
v vseh kategorijah. 
Proge za kronometer, ki je bila dolga 20 kilometrov, se je udeležil 
tudi predstavnik KD Mengeš,  Primož Jeretina. V skupini master 
1968–1977 je zasedel 52. mesto. 
Kolesarsko društvo se zahvaljuje Občini Mengeš in podjetju Maks 
Slapar s. p. za donacijo pri udeležbi na svetovnem prvenstvu.

Saša Jeretina, KD Mengeš

Mizarja ali mizarskega tehnika redno zaposlimo v podjetju 
LESKA PC, Žeje pri Komendi 118,1218 KOMENDA. Tel.: 
041/333-110

Monterja notranje opreme redno zaposlim. Delo poteka delno 
v delavnici, delno na terenu. LESKA D.O.O. Žeje pri Komendi 
118. Tel.: 041/333-110

Zaposlimo delavca v delavnici za predelavo terenskih vozil. 
Mamut 4 x 4, Muljava 2, 1234 Mengeš.

Od 1. novembra 2008 dalje nudim varstvo malčkom starim 
1-3 let.Varstvo bo potekalo v hiši z večjim vrtom na Rodici pri 
Domžalah in pod pedagoškim vodstvom 2 vzgojiteljic. Dodatne 
informacije nudim po 19. uri na tel. 01/723 27 47.  
REBEKA VRHOVNIK s. p., Stegne 16, Šmarca, 1241 KAMNIK

mali oglasi    mali oglasi    mali oglasi    
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Kot se je nakazovalo že 
na prvih poletnih tek-
mah, so se tudi v času, 
ko je bil naš lokalni 
časopis na oddihu, na-
daljevali izvrstni tekmo-
valni dosežki. Izostali 
pa niso niti uspehi star-
šev skakalcev in ostalih 
privržencev, ki so se 
zagnano podali pod Go-
bavico, da končno tudi 
v Mengšu pridemo do 
nekoliko večje skakal-
nice. Naprava že dobiva 
svojo končno podobo, 
saj sta tako nalet kot 
doskočišče že zabetoni-
rana. Tako jo bomo lah-
ko že ob prvem mrazu 
umetno zasnežili, da bo 

nared za treninge in tekme. Zanjo imamo že zagotovljeno plastično 
podlago, ki jo bomo položili spomladi nasledne leto. 

Povzetek poletnih dosežkov tistih, za katere se trudimo mnogi: 
člani, starši, sponzorji, in entuziasti, ki prisegamo na ta šport
Na 33. tednu skokov v Kranju so prvi merili moči najmlajši. Čeprav je 
komaj začel svojo športno pot, je Gašper Flerin zasedel 19. mesto v 
državi.  Med enajstletniki je bil Jan Pangerc 12., pri dečkih, starih do 
12 let, pa je bil najboljši mengeški tekmovalec Jan Pibernik na 14. 
mestu. To pot je bil Anže Lanišek šele osmi, Leon Šarc pa ponovno 
11. Med štirinajstletniki sta bila izvrstna Jan Pavc Alibabič na prvem, 
Aljaž Ogrinc pa na tretjem mestu. Drugo mesto med dečki, starimi do 
15 let, je osvojil Jaka Kosec. Med dekleti do 15 let je nastopila tudi 
Eva Majdič, ki je dosegla šesti rezultat. Luka Šarc je med mladinci do 
šestnajst let osvojil četrto mesto. Na deveto mesto se je uspelo preriniti 
Matjažu Pungertarju, v kategoriji mladincev do 20 let. Med dekleti v 
absolutni kategoriji je bila Monika Planinc na koncu 5. Med člani na 
žalost nismo imeli svojega predstavnika.
Letos se na tekmo celinskega pokala v Velenju ni uspelo kvalificirati nobe-
nemu Mengšanu, pa tudi na FIS tekmi v Kranju smo ostali praznih rok.

Prve dni julija so bile tekme v Ljubnem ob Savinji. Tekma med štirinaj-
stletniki je bila prelomna za Anžeta Laniška. S 1. mestom je začel svoj 
zmagoviti pohod med svojimi vrstniki. Na tej tekmi smo imeli poleg do-
mačih mengeških skakalcev tudi nekaj turških tekmovalcev, ki so branili 
mengeške barve.
2. avgusta so v Ljubnem priredili že tradicionalni Pokal flosarja. Osvojil 
ga je naš Anže. Na istem tekmovanju sta pred enajstimi leti, za naš 
novoustanovljeni klub, prva pokala priskakala Blaž Trplan, ki je bil 
drugi, in Rok Benkovič, ki je s tretjim mestom prvič v karieri stopil na 
zmagovalne stopničke.
Čeprav je tekmovanje na Gorenji Savi konec avgusta štelo zgolj za Go-
renjski pokal, so naši mladi upi v Mengeš prinesli kar lep kup pokalov. 
Osvojili so tri prva in druga mesta, sledilo je tudi tretje mesto in obilica 
uvrstitev med deseterico.
V Mislinji se je zgodilo prvič, da so vse tri zmagovalne stopničke zasedli 
naši mengeški orliči v kategoriji do 14. let. Anže je zmagal, drugi je bil 
Aljaž, tretji pa Jan. Med leto starejšimi je stopničko za drugo mesto 
priboril Jaka Kosec, Eva Majdič pa je bila spet šesta.
Na regijski tekmi v Tržiču je bilo tudi zelo pestro. Poleg Anžetove zmage 
in Leonovega drugega mesta je bilo kar nekaj zavidanja vrednih dosež-
kov.
Na pokalu COCKTA v Kranju so naši mladinci dosegli povprečne rezultate. 
Upamo, da bodo tudi oni kmalu spet tam, kamor sodijo.
V septembru so se končno začela tekmovanja za državne naslove. V 
Kisovcu pri Zagorju je državni prvak v kategoriji do 14 let postal Anže 
Lanišek, uspeh pa je začinil Aljaž Ogrinc, ki je postal viceprvak. Soliden 
je bil tudi Jan Pavc Alibabič, ki je bil 8. Med dekleti je sreča zapustila 
Evo Majdič, saj je bila šele 9. 
Tudi v Sebenjah pri Tržiču je v svoji kategoriji do 13 let suvereno zmagal 
Anže, Leon pa je bil tretji. Ekipa Mengša je domov prinesla tudi pokal 
državnih ekipnih podprvakov v isti starostni kategoriji, saj so jih uspeli 
premagati le skakalci iz SSK Costella Ilirija.
12. oktobra so v Mostecu pri Ljubljani nastopili tudi skakalci v kategoriji 
dvanajstletnikov. Naši tekmovalci Andraž, Jan, Dennis in Urban so 
zasedli 9., 13., 31. in 37. mesto. 
To so na kratko opisani letošnji poletni dosežki. Kljub jeseni se obeta 
še nekaj zanimivih tekem na plastiki. O tem bom, upam, lahko pisal v 
naslednji številki glasila Mengšan.  

 Jože Trplan

Foto: Franc Ž. in Jože T.                       

Podrobnosti in fotografije najdete na internetu: http://skakalni-
klub-menges.s5.net.

ZARES USPEŠNA POLETNA SEZONA SMUČARSKO 
SKAKALNEGA KLUBA MENGEŠ

ŠPORT
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studio D
Tjaša Aleš s.p.

SLOVENSKA CESTA 24 
(OBJEKT KARO) MENGEŠ

FRIZERSKI SALON, UMETNI NOHTI
 LIČENJE, PODALJŠEVANJE LAS

PONEDELJEK – PETEK 8.00 – 20.00
SOBOTA 8.00-13.00 (DOGOVOR)

TEL.: 01/ 723 83 83, GSM: 031 557 730

Če je za mlade nogometaše NK Mengo 28 še v lanski sezoni veljalo, 
da so se prebudili šele v spomladanskem delu prvenstva, je letos že 
sam jesenski del prvenstva enkraten. Pogled na prvenstvene lestvice 
v vseh kategorijah in sama igra na zelenih površinah izvabi na obraze 
vseh navijačev nasmeh in navdušenje. Marsikdo je presenečen, ko na 
vrhu lestvice zagleda ime kluba, ki so ga še v lanski sezoni vsi klubi 
pričakovali z odprtimi rokami, saj so si drug za drugim na naš račun 
izboljševali gol razliko in nemalokrat igrali z igralci, ki niso sodili v naj-
boljšo postavo. Danes je vse drugače. Igralci NK Mengo 28 s svojimi 
rezultati, igro in pristopom poženejo strah v kosti vsem nasprotnikom, 
še preden se tekma sploh prične.

V starostni skupini U–8 ekipa Mengo 28 A v svoji skupini po šestih zmagah, 
dveh porazih in enem neodločenem izidu vodi pred ekipami Kalcer Vodo-
terma, Domžal, Kamnika in Komende. Ekipa Mengo 28 B po začetni tremi, 
ki je bila prisotna na prvih tekmah, igra iz tekme v tekmo bolje in v izredno 
močni skupini zaseda sredino lestvice za NK Ljubljana, NK Olimpijo, a pred 
NK Roltek Dob in Termit Moravče. 
Za največje presenečenje jesenskega dela prvenstva pa veljajo nogome-
taši v selekciji U–10. Z novim trenerjem Štefanom Kovačem, ki je prevzel 
moštvo šele pred dvema mesecema, jim zaenkrat uspeva prav vse. Da se 
z marljivim, požrtvovalnim in vztrajnim delom na treningih lahko doseže prav 
vse, dokazujejo s svojimi predstavami na domačih in gostujočih terenih. V 
prvih sedmih krogih ne poznajo poraza in so po zmagah nad Kamnikom (4 
: 2), Komendo (5 : 1), Arne Taborom 69 (7 : 0), Kalcer Vodotermom (4 : 0), 
Alfo (4 : 1), Termitom Moravče (3 : 2) in remiju s favoriziranimi Domžalami 
skupaj s slednjimi na vodilnem mestu. Prav derbi z Domžalami je poskrbel 
za odlično partijo, v kateri so bili nogometaši iz Mengša celo blizu senzacije, 
saj so vodili že z 2 : 0, a so se morali na koncu zadovoljiti z remijem. Pri 
tem velja povedati, da za Mengo 28 igrajo sami domači fantje, medtem ko 
za Domžale igrajo številni fantje, ki so jih njihove ambicije (beri: ambicije 
njihovih staršev) pripeljale v klub državnih prvakov in se na treninge vozijo 
celo iz prestolnice. 
Nemara so k odličnim rezultatom pripomogle tudi spremembe v klubu, ki 
so se zgodile ob koncu prejšnje sezone. Po več kot 10 letih vodenja kluba 
se je zaradi preobilice dela, ki ga ima kot podžupan, poslovil od vodenja 
kluba Aleš Janežič. Klub je prevzel in vodil v najtežjih časih, ko mu je celo 
grozil propad. Njegova trma, vztrajnost in ljubezen do okroglega usnja ga 
je vseskozi gnala, da je skupaj s skupino zanesenjakov v Mengšu uspel 
nogomet ohraniti. V klubu ostaja kot član upravnega odbora, saj je s svojimi 
izkušnjami in znanjem skorajda nenadomestljiv. Krmilo ladje je v novi sezoni 
prevzel Vili Fernišek, ki je skupaj z zelo širokim krogom ljudi zastavil temelje 
delovanja kluba v prihodnjih letih. Temeljni cilj ostaja delo z mladimi in (p)
ostati dobro organiziran nogometni klub, ki bo nudil fantom iz domačega 
kraja najboljše možne pogoje za trening, jih učil timskega dela, spoštovanja 
do sebe in nasprotnika in jih predvsem umaknil z ulice oziroma izpred tele-
vizije, računalnika ali playstationa. Novo vodstvo se že lahko pohvali z nekaj 
dosežki. Pred začetkom sezone so bili v prostovoljni akciji obnovljeni klubski 
prostori, postavljena je nova spletna stran (www.nkmengo28.si), klubu pa 
so se pridružili novi sponzorji. Poleg že tradicionalnega sponzorja podjetja 

Karo d.o.o. so zanimanje za mengeški nogomet izkazali tudi v podjetjih Sixt, 
Avto Debevc, Harmonija, Coris, Arpa, Kast in Whirlpool. Posebna zahvala 
gre podjetjema Sixt in Avto Debevc, ki sta omogočila nakup celotne nogo-
metne opreme za vse selekcije, ki so po dolgem času opremljene enotno in 
na nivoju, ki ga imajo le redki klubi v Sloveniji. Žal vseh, ki bi lahko oziroma 
že pomagajo drugim nogometnim klubom, čeprav živijo ali izhajajo iz kraja 
izpod Gobavice, nismo uspeli prepričati. Kljub temu verjamemo, da jih 
bo delo ljudi v klubu ter predvsem navdušenje in prizadevnost golobradih 
nogometnih navdušencev morda že letos, najkasneje pa v naslednjem letu 
prepričalo, da je vredno in častno pomagati mladim športnikom – pa čeprav 
samo brcajo žogo.

Boštjan Marinko

NOGOMETNI ŽIV – ŽAV: SIJAJEN JESENSKI DEL SEZONE
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HOROSKOP

Oven
(21.03. - 20.04.)
Narava se bo pripravljala na zimo. Tako se obetajo tihi in dolgi večeri. 
Toda pri vas doma bo zelo živahno in temperamentno. Lotili se boste 
določenih raziskav in počasi stvarem prišli do dna. Sprva bo kazalo, 
da želite stvari prehitevati, kasneje pa se boste odločili in premislili. 
Spremljala vas bodo znanja iz sveta duhovnosti. Najbolj pestro bo v 
ljubezni. 

Bik
(21.04. - 20.05.)
Dinamika časa bo v osnovi tista, ki bo božala vašo dušo. Nakazano je, 
da se boste v mesecu novembru družili z ljudmi, ki vas bodo lahko osre-
čili. Najbolj težko bo takrat, ko ne bo vse po vaše. Zaznamovala vas bo 
trma in ugodno je, da stvarem pridete do dna. V ljubezni se bo vila neka 
dinamična energija. Ugodnosti vas čakajo pri denarnih zadevah. 

Dvojčka
(21.05. - 20.06.)
Prva polovica meseca novembra bo nadvse delovna. Pravzaprav bo 
tako, da si boste morali pošteno zavihati rokave in čas vas bo nekoliko 
prehiteval. Bistvo je v tem, da najdete svojo srečo in radost. V drugi 
polovici je nakazano, da iz ozadja prihaja vaš srčni izvoljenec, s svojim 
znanjem in modrostjo vam bo v pomoč in oporo. Vzemite si čas zase!

Rak
(21.06. - 22.07)
Jasne zvezdne noči bodo za vas pravi vir navdiha in romantičnega 
doživetja. Zdelo se bo, da vas življenje pripravlja na določene novosti. 
Pridobili boste zaupanje vase in svojo notranjo moč. Čeprav je razbrati 
nekoliko več tišine, bo to čas zorenja. Vsekakor morate biti tudi krea-
tivni in ustvarjalni, kajti iz majhnega raste veliko. Odločite se za neko 
preobrazbo!
 
Lev
(23.07. - 22.08.)
Pričakovati je, da najdete tisto upanje, ki ga imate globoko v sebi. Mnogo 
ljudi bo prišlo k vam po nasvet in vaše ugotovitve bodo na mestu. Pred 
tem morate ločevati zrno od plev. Sprva vam gre omenjeno nekoliko 
težje, ampak vaja dela mojstra. Na delovnem mestu prihaja vaših pet 
minut – velja jih ugodno izkoristiti. Srečni dan: 18. november.  

Devica
(23.08. - 22.09.)
Še vedno boste blesteli v analiziranju stvari in dokazali, da se le z vztraj-
nostjo daleč pride. Ugodnosti vas čakajo doma in toplo ognjišče bo tisto, 
ki vam bo pričaralo čarobnost prijetnih trenutkov. Pravo prgišče sreče je 
nakazano v ljubezni in tako bo z eno besedo vaše življenje – kot sončni 
žarek. Seveda boste tudi zelo pridni, delovni in marljivi.

Tehtnica
(23.09. - 23.10.)
Jesenski dnevi bodo hiteli in pričakovati je določene osebne novosti. 
Prav z ničemer ne gre odlašati, kajti tako najdete v sebi smisel in ener-
gijo. Pomembno bo, da telesu dovajate dovolj vitaminov in mineralov. 
Velike priložnosti vas čakajo novembra v pogledu službe in denarja. V 
ljubezni se bo krog usode zavrtel tako, da imate od tega same koristi. 

Škorpijon
(24.10 - 22.11.)
Moč tišine, ki je značilna za novembrske dni, vas bo zaznamovala z 
notranjim upanjem. Poglobljeno se lotite raziskovanja sveta duhovnosti 
in ezoterike. Prišli boste do modrega spoznanja znanega misleca, kako 
veliko mora človek vedeti, da ve, kako malo ve. Resnica je ta, da bo tudi 
fizična energija na zelo zavidljivi ravni. Vabila vas bo tudi marava!

Strelec
(23.11. - 21.12.)
Meseca novembra vas bodo obdajale lepe in prijetne energije. Naka-
zano je, da vas bo spremljala sreča, harmonija in neka notranja radost. 
Zvezde bodo na vaši strani v ljubezni in tako naredite korak ali dva naprej. 
Ženske, rojene v tem znamenju, bodo znale uporabiti notranjo moč in 
tako dosegle svoje. Na delovnem mestu sledi finančna preobrazba.
 
Kozorog
(22.12. - 20.01.)
Kocke usode se bodo zasukale v vašo korist. Na delovnem mestu boste 
uživali, kot že dolgo ne. Tako najdete v sebi notranjo moč in dodatno 
energijo. Odprle se vam bodo določene novosti in prijatelji bodo balzam 
za dušo. Sprostila vas bo tudi narava in veliko časa preživite na delovnem 
mestu. Pričakovati je veliko ljubezni in radosti.  

Vodnar 
(21.01 - 18.02.)
V svojih zahtevah boste postali neomajni in tako dosegli svoje. Veljalo 
se bo nekoliko bolj sprostiti in z zaupanjem pogledati po razpotjih 
življenja. Na delovnem mestu je pričakovati več sprememb in novosti. 
Na določene zadeve bo potrebno pogledati bolj diplomatsko in tako 
prihaja tudi oaza nekih rešitev. V ljubezni bodo drobni trenutki božali 
vašo dušo.

Ribi
(19.02 - 20.03.)
Postali boste mnogo bolj odgovorni. Iz svoje preteklosti se boste 
učili. Tiste stvari, katerih ne morete povedati na glas, si pač zapišite 
in verjemite, da vam bo tako mnogo lažje. Na delovnem mestu prihaja 
več kreativnosti. V pomoč in oporo vam bo nek prijatelj. V ljubezni se 
bodo stvari odvijale po principu prijetno s koristnim. Tam kjer je volja, 
tam je tudi pot.

Zvezdni pozdrav! 
Tadej Šink, horarni astrolog

Astrolog Tadej Šink dela osebne in pisne analize, odgovori vam 
lahko na konkretno vprašanje, ustno ali pisno interpretira rojstno 
(natalno) karto in poda energetske smernice prihodnosti, kaj vam 
obetajo planetne energije za eno leto naprej. Lahko mu pišite na 
naslov: Tadej Šink, Grenc 24, 4220 Škofja Loka ali ga pokličete 
na tel: (04) 51 52 601 ali 041 428 966. Novost je njegova spletna 
stran: www.tadej-sink.si 

HOROSKOP ZA MESEC NOVEMBER 2008

Tadejev znakoskop za mesec NOVEMBER
 ljubezen posel denar zdravje

Oven       ☺  ☺   €     
Bik        ☺  ☺  ☺   €  €  €      
Dvojčka      ☺  ☺   €       
Rak      ☺  ☺  ☺   €  €  €      
Lev      ☺  ☺  €     
Devica       ☺  ☺  ☺   €  €       
Tehtnica       ☺    €          
Škorpijon       ☺  ☺ ☺   €  €        
Strelec        ☺  ☺    €    
Kozorog       ☺  ☺  ☺  €       
Vodnar       ☺  ☺  ☺    €  €       
Ribi        ☺  ☺    €  €  €        
                          1 znak - slabo               2 znaka - dobro               3 znaki - odlično
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KRIŽANKA

Ime..........................................

Priimek.....................................

Naslov......................................

Pošta........................................

Med pravilno izpolnjenimi križankami, ki bodo do 12. novembra prispele na naslov: 
Občina Mengeš, Slovenska cesta 30, 1234 Mengeš ali jih boste dostavili v vložišče, 
bomo 13. septembra izžrebali nagrado in tolažilno nagrado.

Nagrado podeljuje gostinstvo na Mengeški koči.
Glavno nagrado prejme Terezija Obreza, Novakova 15, 1234 Mengeš, tolažilno pa 
Pavla Žibert, Mitje Tomca 4, 1230 Domžale. Nagrajenki bosta o nagradi obveščeni 
po pošti. Čestitamo!
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OBVESTILA, ZDRAVJE

KMETJE, PREVERITE 
NAVZKRIŽNO SKLAD-
NOST NA KMETIJI
Kontrole navzkrižne skladnosti se bodo v 
prihajajočih mesecih okrepile, zato smo 
prepričani, da vam predhoden pregled s 
kmetijskim svetovalcem lahko zelo koristi. 
Naši kmetijski svetovalci so za potrebe sve-
tovanja iz navzkrižne skladnosti strokovno 
pripravljeni, saj so opravili potrebna izobra-
ževanja, zato vam bodo v primeru ugotovlje-
nega neskladja oziroma nepravilnosti znali 
tudi ustrezno svetovati. 
Na KGZS namreč ugotavljamo, da kmetje 
premalo izkoriščate možnost konkretnega pred-
hodnega preverjanja svoje kmetije po zahtevah 
navzkrižne skladnosti. V skladu z zakonodajo 
EU je svetovanje iz zahtev navzkrižne skladno-
sti na voljo vsem kmetijam tudi v naši državi. 
Pomembno je, da ste seznanjeni z zahtevami, 
ki jih vaša kmetija mora izpolnjevati. Te zahteve 
se med letom kontrolirajo v sklopu rednih (izvaja 
jih AKTRP) in administrativnih kontrol navzkrižne 
skladnosti. Administrativna kontrola pomeni, da 
so tudi drugi organi (kmetijski, okoljski, veteri-
narski inšpektor …) dolžni morebitno neizpol-
njevanje zahtev sporočati Agenciji za kmetijske 
trge; posledično ste lahko sankcionirani celo 
dvakrat, in sicer po nacionalni zakonodaji in v 
obliki zmanjšanja subvencij.
Kmetijsko-gozdarska zbornica Slovenije (KGZS) 
vam zato ponovno predlaga, da izkoristite mo-
žnost in preverite svoje kmetije glede izpolnje-
vanja zahtev navzkrižne skladnosti. Predhodno 
lahko že sami preverite vse zahteve s pomočjo 
brošure Priročnik za izvajanje zahtev navzkrižne 
skladnosti za kmetijska gospodarstva, ki ste jo 
prejeli med subvencijsko kampanjo. Vsekakor 
zainteresirani kmetje stopite v stik z najbližjo 
izpostavo kmetijsko svetovalne službe in se 
skupaj uskladite glede najprimernejšega termina 
za obisk svetovalca na svoji kmetiji.

KSS Izpostava Kamnik-Komenda

PRIPRAVA 
NA POROD
Za vsakega starša je rojstvo srečen dogodek 
in vsak starš si želi, da bi bil njegov otrok 
zdrav. 

Ženske (in njihovi partnerji) se po vsem svetu 
zelo podobno pripravljajo na rojstvo svojega 
otroka. Želijo razumeti, kaj se dogaja med po-
rodom, se naučiti tehnik sproščanja, dihanja in 
vaj za ohranitev gibčnosti, želijo se naučiti, kako 
blažiti bolečino in se čim bolje pripraviti, da bi 
lahko pri porodu aktivno sodelovali. Želijo izraziti 
in slediti svojim občutkom in rasti v samozaveda-
nju ter osebnostno dozorevati v starševstvu. 
Rojevanje otroka je zdravo fiziološko dogajanje 
in popadek je naravna sila. Lahko rečemo, da 
bolj, kot pri porodu postopamo v skladu z delo-
vanjem ženskega telesa, bolj je potek naraven. 
Medicinske posege in postopke sprejemamo 
takrat, ko je to res potrebno. Glede teh je vedno 
potrebno najti skupen dogovor. Porodi so lažji, 

krajši in manj boleči pri tistih ženskah, ki čutijo 
zaupanje in varnost in ki v času popadkov roje-
vanja ne ležijo, ampak hodijo, menjajo in iščejo 
najudobnejše položaje. Na ta način si pomagajo 
s silo težnosti, zaradi katere se otrok hitreje spu-
šča po porodni poti, poleg tega pa tudi otrokova 
glavica močneje pritiska na maternično ustje in 
se hitreje širi. Hoja je omejena v primeru, če 
je plodovnica že odtekla in babica ugotovi, da 
je popkovnica zdrknila v porodni kanal ali  če 
avtomatično sprejmemo CTG. Zato so potrebni 
dogovori. 
Takšne naravnanosti, metod in spretnosti se je 
potrebno naučiti na pripravah na porod. Pripra-
ve, ki vzpodbujajo pri ženski aktivni odnos do 
poroda ter temeljijo na neke vrste treningu obeh 
staršev, so dopolnjujoče že obstoječim pripra-
vam, ki trenutno obstajajo pri nas v Sloveniji.
Izpostavila sem samo en vidik in prednost, ki 
govori v prid zdravja ženske in otroka, so pa še 
druge prednosti, ki so težje merljive, npr. kako 
vpliva na partnerski odnos skupna izkušnja tistih 
parov, ki se skupaj pripravljajo in sodelujejo pri 
tako težkem delu, kot je rojevanje.
Da bi bil porod in rojstvo lep in ustvarjalen za-
četek starševstva in življenja in da bi omogočili 

otroku, da se rodi čim lažje in čim bolj varno, je 
poleg individualnega pristopa in znanja potrebno 
tudi veliko praktičnega usposabljanja in pripra-
vljenosti za sodelovanje vseh v timu – porodnice, 
njenega partnerja oziroma tiste osebe, ki jo bo 
spremljala, babice, ginekologa, porodničarja in 
tistega, ki žensko (par) pripravlja na porod. Na 
ta način naredimo največ v dobro namena, ki je 
najbrž skupen vsem – skrb za rojstvo zdravih 
otrok zdravim materam, kar pa pomeni tudi skrb 
za zdravo družbo. Priprava na porod je le en del 
te skrbi, nikakor pa ne manjši.

Regina Bokan, 

višja med. sestra in prof. pedagogike,

sodelavka Centra za kulturo zdravja 

Mengeš

UPRAVNA ENOTA DOMŽALE

OBVESTILO IN POZIV OBČANOM 
ZA PREVZEM GRADBENIH PROJEKTOV 

Upravna enota Domžale obvešča, da na podlagi 196. člena Uredbe 
o upravnem poslovanju (Uradni list RS, št. 20/2005, 106/2005, 
30/2006, 86/2006, 32/2007, 63/2007, 115/2007, 122/2007, 
31/2008) iz arhiva odbira in izloča gradbene projekte invidvidualnih 
gradenj, tipskih stanovanjskih in drugih objektov, ki jim je potekel rok 
hrambe oziroma od letnika 1995 do vključno letnika 1997. 

Občani, ki jim je bilo izdano gradbeno dovoljenje in se izvod gradbenih 
projektov nahaja tudi v arhivih Upravne enote Domžale, lahko prevzamejo 
gradbene projekte v času uradnih ur od 6. do 17. oktobra 2008. Prevzem 
projektov bo v Glavni pisarni Upravne enote Domžale, po predhodnem 
osebnem dogovoru oz. naročilu na telefonsko številko 01 72 20 100 
int. 270. Ob naročilu morajo stranke navesti točno številko gradbenega 
dovoljenja in ime investitorja. Po poteku roka za prevzem bodo gradbeni 
projekti iz navedenega obdobja izločeni iz arhiva Upravne enote Domžale 
in uničeni.

Načelnik mag. Branko Heferle, univ. dipl. prav. 

REPUBLIKA SLOVENIJA
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Vetrovi gorskih viharnikov
so dali moč in glas – rekoč: 

»Bodi človek, človeku ves čas.«

Zahvala 
ob slovesu mame in stare mame 

Pepce Blejc
Iskreno se zahvaljujeva vsem, ki ste 
jo tako številčno pospremili na njeni 

poslednji poti. Hvala sosedom, še 
posebno Zalki, zdravnici Gabrijeli 

Kovač-Mohar in njenim sodelavkam, 
gospodu župniku in pevcem, županu 

ter Kulturnemu društvu 
Svoboda Mengeš. 

Živela je s harmoniko in za ljudi, 
ki so želeli dobro deliti z drugimi. 
Robiju Stoparju se s spoštovanjem 

zahvaljujemo, saj smo jo  k večnemu 
počitku pospremili z njeno pesmijo.

Žalujoči: 
hči Vera, sin Bogdan 

in vnuka Matic in Leon

ZAHVALE

POROČILO GASILSKE ZVEZE 
MENGEŠ ZA MESEC SEPTEMBER

Ponedeljek, 22. septembra 2008
Ob 19.05 je na Trzinski cesti v Loki prišlo do prometne nesreče, v kateri sta bili 
udeleženi dve osebni vozili. V nesreči sta bili poškodovani dve osebi. Posredovali 
so gasilci PGD Loka in CPV Domžale, ki so odklopili akumulator na vozilu, izvedli 
prometno in požarno zavarovanje ter nudili pomoč reševalcem.

Petek, 26. septembra 2008
Ob 06.42 so gasilci PGD Topole posredovali v obrtno-poslovnem prostoru v Topolah, 
kjer je prišlo do izpusta vode. Iz kletnih prostorov so jo s pomočjo potopne črpalke 
in vodnega sesalca odstranili okoli 15 m2.  

Gasilska zveza Mengeš

Prijava mora vsebovati:
- lastnoročno napisano spremno 
 motivacijsko pismo;
-  osebni in delovni življenjepis;
- dokazila o izobrazbi oziroma študiju 

na ustrezni univerzitetni družboslovni 
instituciji;

- vizijo delovanja in razvoj glasila v nas-
lednjih 5 letih;

- programsko in oblikovno tehnično 
zasnovo glasila;

- konkreten program in koncept 
uredniškega dela v naslednjih 5 letih;

- strukturo in način delovanja uredništva;
-  urednikov poslovni, novinarski, 

dopisniški in uredniško - organizacijski 
pristop;

- reference na področju dopisniškega, 
novinarskega, uredniškega dela 
oziroma javno društvenega delovanja.

Na razpis se lahko prijavi oseba, ki:
- ima najmanj VI. stopnjo izobrazbe, ki 

omogoča nadaljevanje šolanja na drugi 
bolonjski stopnji ali je študent naj-
manj 3. letnika ustrezne univerzitetne 
družboslovne institucije z najmanj 2 leti 
novinarskih izkušenj;

- izpolnjuje pogoje iz Zakona o medijih 
(19. člen).

Mandat odgovornega urednika traja 5 let. 

Odgovorni urednik sodeluje pri urejanju 
besedil, oblikovanju posamezne številke, 
izdajatelju odgovarja za uresničevanje 
programske zasnove in vsake objavljene 
informacije ter pripravlja gradivo o tekočih 
informacijah Občine Mengeš za spletno 
stran Občine Mengeš.
Prijavljen kandidat morat imeti organi-
zacijske sposobnosti, kumunikativnost, 
sposobnost odgovornega samostojnega 
dela, sposobnost dela v skupini, sposob-
nost za korektno delo.
Zaželjeno je poznavanje uredniškega 
dela in izkušnje s področja novinarskega 
dela.
Kandidate vabimo, da pošljejo pisne 
prijave do 25. 11. 2008 na naslov: 
Občina Mengeš, Slovenska cesta 30, 
1234 Mengeš s pripisom “Ne odpiraj – 
razpis Mengšan”. Prijave bo obravnavala 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve 
in imenovanja in izbrala najprimernejšega 
kandidata/kandidatko.
Kandidate bomo o izbiri pisno obvestili 
v roku osmih dni po potrditvi mandata 
novemu uredniku/urednici na Občinskem 
svetu Občine Mengeš.

Št: 110-13/2008
Datum: 17.10.2008

Franc Jerič,

 župan

Občina Mengeš na podlagi 18. in 19. člena Zakona o medijih (Uradni list RS št. 
35/2001) in 15. člena Odloka o javnem glasilu Mengšan (Uradni vestnik OM št. 

9/2005) objavlja razpis za

ODGOVORNEGA UREDNIKA
glasila Mengšan.



Vse občanke in občane vabimo, 
da se udeležijo svečanosti ob dnevu spomina na mrtve,

ki so umrli v vojni ali zaradi vojne,

v petek, 31. oktobra 2008,
ob 10. uri, pri spomeniku žrtvam v Loki,

ob 11. uri, pri spomeniku talcem na Zalokah v Mengšu.

Vljudno vabljeni.

Občina Mengeš




